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PLE DE L’AJUNTAMENT 

 
 
Sessió Ordinària                                                                                 Dijous, 30 de juny de 2005 
Acta núm. 8                                                                                                                    1a. convocatòria 
 
 
Senyors/Senyores assistents: 
  
Alcalde-President: SR. JOAQUIM BALSERA GARCIA 
 
Regidors/Regidores: SRA. LAURA BARRUFET MIRÓ, SR. JOSÉ  OBISPO VALLECILLOS, 
SRA. ANNA Mª BECERRA PEÑA, SR. MANUEL MANIEGA PRIETO, SR. VICENTE 
NAVARRO SIERRA, SRA. Mª TERESA TORRENTS CANO, SR. VÍCTOR CARNERO LÓPEZ, 
SR, JOSE-Ma. MARTIN QUIÑONES, SRA. Mª BRUGUERS JARDÍ ANGUERA, SRA. Mª. 
CARMEN LEÓN RODRÍGUEZ, SR. DIDAC PESTAÑA RODRIGUEZ, SR. JOSÉ LLOBET 
NAVARRO, SR. JOSE-ANTONIO SÁEZ LÓPEZ, SR. SERGIO ENGLI IZQUIERDO, SR. 
JAUME GRAU LÓPEZ, SRA. EMMA BLANCO ANGUERA, SR. JOSEP Mª. DALMAU 
NOVELL, SR. F. XAVIER ALAVEDRA i AMBRÓS i SR. MARCEL·LÍ REYES I VIDAL. 
 
Funcionaris: 
 
Secretari: Sr. Guillermo de Prada Bengoa 
Cap del Servei de Secretaria:  Sr. Jaume Tutusaus Torrents. 
Interventor : Sr. Gonzalo Bescós Aznar 
 
 
En el Saló de Plens de l'Ajuntament, situat a la Plaça de Jaume Balmes, s/n, es va reunir el Ple de 
l'Ajuntament el dia trenta de juny de dos mil cinc, en sessió ordinària, primera convocatòria, 
amb la presidència del Sr. Joaquim Balsera García, alcalde-president, concorrent els senyors/les 
senyores que s'esmenten més amunt, assistits pel secretari general, Sr. Guillermo de Prada 
Bengoa. 
 
El Sr. Juan-Antonio Heredia Heredia, no va ser-hi present a la sessió havent justificat la seva 
absència. 
 
Els Srs. Grau i Llobet es van incorporar a la sessió amb posterioritat al començament de la sessió, en 
el moment que a l’acta s’assenyala. 
 
Tant al començament com durant tota la sessió es va donar el quòrum d’assistència (1/3 del 
nombre legal) exigit per a la constitució vàlida del Ple, per l’art. 46.2.c) de la Ley de Bases. 
 
I essent les dinou hores, quinze minuts, el Sr. alcalde-president, va declarar oberta la sessió. 
 
Es van prendre per unanimitat, llevat d'aquells casos on expressament s'indica altra cosa, els 
acords següents: 

 
1 - ACTA SESSIÓ ANTERIOR 

 
Aprovar l’actes de les sessions anteriors, núm. 5 de data 26 de maig de 2005, i núms.  6 i 7 de 
data 10 de juny de 2005.  
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Prèviament, i per assentiment, van ser acceptades, i  per tant  incorporades al text de les 
respectives actes, les esmenes següents: 
 
 
ESMENES A L’ESBORRANY DE L’ACTA NÚM. 5, corresponent a la sessió plenària ordinària del 
dia 26 de maig d’enguany, proposades la primera d’elles pel Sr. Marcel·lí Reyes, i les dues restants 
pel Sr. Josep Mª Dalmau, i que consisteixen: 
 
ESMENA D’ERC 
 
A la pàgina 6, on diu 
 
“Per la seva part, el Sr. Manuel Reyes, en nom d’ERC, va manifestar ...” 
 
Ha de dir 
 
“Per la seva part, el Sr. Marcel·lí  Reyes, en nom d’ERC, va manifestar ...” 
 
 
 
ESMENES DE CiU 
 
A la pàgina 18, on diu 
 
“Per la seva part el Sr. Josep Mª Dalmau, en nom de CiU, va manifestar que el seu grup estava 
assistint a una opereta inimaginable per part d’ERC. En aquest sentit, el Sr. Dalmau va dir que 
un partit com ERC, que havia sortit al carrer en contra del Pla de Ponent, que havia anat en 
contra i que havia criticat a tots aquells grups polítics que en el seu dia es van mostrar favorables 
al Pla de Ponent, després d’haver formulat tot un seguit d’esmenes, aconseguint millorar el 
nombre d’habitatges de protecció pública d’un 35 % a un 40%; que havien criticat grups com el 
de CiU, que va formular també esmenes al PAUM, aconseguint incrementar d’un 38 % a un 
45,36 % el percentatge d’habitatge protegit; i que ara estaven disposatsa a donar suport  a 
l’elecció del nou alcalde a canvi d’aconseguir augmentar el percentage d’habitatge protegit ...” 
 
Ha de dir 
 
“Per la seva part el Sr. Josep Mª Dalmau, en nom de CiU, va manifestar que el seu grup estava 
assistint a una opereta inimaginable per part d’ERC. En aquest sentit, el Sr. Dalmau va dir que 
un partit com ERC, que havia sortit al carrer en contra del Pla de Ponent, que havia anat en 
contra i que havia criticat a tots aquells grups polítics que en el seu dia es van mostrar favorables 
al Pla de Ponent, com en el cas de CiU, que  després d’haver formulat tot un seguit d’esmenes, 
havien aconseguit millorar el nombre d’habitatges de protecció pública d’un 35 % a un 40%; que 
havien criticat grups com el de CiU, que va formular també esmenes al PAUM, aconseguint 
incrementar d’un 38 % a un 45,36 % el percentatge d’habitatge protegit; i que ara estaven 
disposatsa a donar suport  a l’elecció del nou alcalde a canvi d’aconseguir augmentar el 
percentage d’habitatge protegit ...” 
 
 
 
A la pàgina 25, on diu 
 
“Va respondre a aquest prec la Sra. Jardí, dient que en aquests moments, l’Ajuntament de Gavà 
elabora el projecte de planificació de la recollida de la matèria orgànica a tot el municipi. Per fer 
aquest projecte – digué la regidora - es tenen en compte tots els sistemes possibles de recollida, 
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com la pneumàtica, i la seva adequació en el municipi, tenint en compte que el model a adoptar 
ha de ser compatible amb els sistemes de recollida de les diferents fraccions que ja existeixen”. 
S’ha d’afegir 
 
“Va respondre a aquest prec la Sra. Jardí, dient que en aquests moments, l’Ajuntament de Gavà 
elabora el projecte de planificació de la recollida de la matèria orgànica a tot el municipi. Per fer 
aquest projecte – digué la regidora - es tenen en compte tots els sistemes possibles de recollida, 
com la pneumàtica, i la seva adequació en el municipi, tenint en compte que el model a adoptar 
ha de ser compatible amb els sistemes de recollida de les diferents fraccions que ja existeixen. 
Tanmateix, la Sra. Jardí va dir que el sistema de recollida penumàtica a la Rambla s’havia 
descartat”. 

 
 
 
ESMENA A L’ESBORRANY DE L’ACTA NÚM. 6, corresponent a la sessió plenària 
extraordinària del dia 10 de juny d’enguany, de renúncia a l’Alcaldia del Sr. Dídac Pestaña 
Rodríguez, i que consisteix en: 
 
Donar als paràgrafs primer i segon de la intervenció del Sr. Alcalde renunciant, una vegada 
acabat el torn d’intervencions dels Grups Municipals, el següent redactat: 
 
“Moltes gràcies a tots els portaveus dels grups municipals pel to respectuós de les seves 
intervencions i pels bons desitjos que en el pla personal m’han formulat. 
 
Agraïment molt especial al portaveu del PSC, al company, a l’amic i al tantes altres coses més, 
Joaquim Balsera, per les seves paraules tan emotives i tan entranyables que, fins i tot, m’han fet 
esgarrifar. 
 
Vull dir-lis que ha estat un gran honor per a mi ...” 
 
 

 
PART RESOLUTIVA DEL PLE 

 
 
 

2 - CONEIXEMENT DE DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Donar-se per assabentat dels Decrets de l'Alcaldia, de data 11, 13 i 14 de juny de 2005, dictats en 
matèria de: 
 
 *  Nomenament de membres de la Junta de Govern Local 
 *  Nomenament de Tinents d'Alcalde . 
 *  Nomenament de Presidents Efectius de les Comissions Informatives. 
 * Delegacions de l'Alcaldia en: 
  - La Junta de Govern Local. 
  - Regidors membres d'ella (prèvia  divisió en Àrees).  
      (Delegacions genèriques Art. 23.2 del R.O.M.) 
  - Altres Consellers.  
      (Delegacions especials Art. 23.3 del R.O.M.) 

?? Nomenament de Vice-presidents dels organismes autònoms municipals, i delegació 
d’atribucions. 

 
---------- 
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Amb caràcter previ, el Sr. Alcalde va disculpar l’absència del regidor i tinent d’alcalde Sr. Juan 
Antonio Heredia Heredia, atès que justificadament no podia assistir a la sessió del ple.   
 
Seguidament, va fer ús de la paraula el Sr. Víctor Carner, el qual va donar compte de diversos 
decrets de l’Alcaldia de Gavà, corresponents als dies 11, 13 i 14 de juny, relatius al nomenament 
dels membres de la Junta de Govern Local, Tinents d’Alcalde, Presidents de les Comissions 
Informatives, delegacions de l’Alcaldia a la Junta de Govern Local,  delegacions genèriques de 
regidors que formen part d’aquelles, així com de les delegacions especials, a més del 
nomenament de vicepresidents d’organismes autònoms, etc., així com la delegació 
d’atribucions en aquests. 
 

-------------- 
Es va incorporar a la sessió el Sr. Jaume Grau 

-------------- 
 
 

3- COMISSIONS INFORMATIVES 
  
Modificar – a la vista del relleu produït en l’Alcaldia i a proposta d’aquesta - els acords adoptats 
per aquest mateix Ple, en sessions de data 20 de juny i 27 de novembre de 2003, mitjançant els 
quals, al començament del mandat 20003-2007, es va fixar el règim jurídic de les Comissions 
Informatives, i en conseqüència, determinar el nombre, denominació, competència, periodicitat i 
composició de les Comissions Informatives que, en endavant i fins a l’acabament del present 
mandat municipal, i com òrgans complementaris de l'organització municipal bàsica i preceptiva 
establerta per la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, han d'existir 
amb caràcter permanent en l'Ajuntament de Gavà per disposar-ho així  l'Article 60 del Text refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya i l'Article 36 i ss. del Reglament Orgànic 
Municipal. 

 
Núm.:  4 
 
Denominació: 
  
- C.I. de SERVEIS MUNICIPALS, VIA PÚBLICA, MEDI AMBIENT I SEGURETAT 

CIUTADANA 
  
- C.I. de PRESIDÈNCIA, PARTICIPACIÓ CIUTADANA, ECONOMIA I HISENDA, 

SERVEIS GENERALS I RECUSOS HUMANS 
  
- C.I. d’URBANISME I HABITATGE 
  
- C.I. de SERVEIS PERSONALS 

 
 

Competència: Estudi, informe i consulta d'aquells assumptes – de l’Àrea o Àrees compreses 
en cada Comissió - que hagin de ser sotmesos al Ple, o a la Junta de Govern quan actuï per 
delegació; el seguiment de la gestió de l’Alcalde, la Junta de Govern i els Regidors que 
tinguin delegacions; així com les restants competències que li encomana l'Art. 37.2 del 
ROM. 
 
La Comissió Informativa PRESIDÈNCIA, PARTICIPACIÓ CIUTADANA, ECONOMIA 
I HISENDA, SERVEIS GENERALS I RECUSOS HUMANS,, tal com disposa l'Article 39.5 
del Reglament Orgànic Municipal i a l’empara del que preveu l'Article 101.2 del Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya de la Llei 8/1987, actuarà també 
com COMISSIÓ ESPECIAL DE COMPTES. 
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Periodicitat: Les Comissions Informatives celebraran sessió ordinària abans de cada sessió 
plenària ordinària, en els dies i hores que estableixi l'Alcalde o llur President respectiu, els 
quals podran així mateix convocar sessions extraordinàries. El President de la Comissió 
estarà obligat a convocar sessió extraordinària quan ho sol·liciti la quarta part, almenys, dels 
membres de la Comissió (Art. 100 TRLMC i 83 R.O.M.) 

 
 
 

COMISSIO INFORMATIVA DE SERVEIS MUNICIPALS, VIA PÚBLICA, 
MEDI AMBIENT I SEGURETAT CIUTADANA 

 
Composició: 
 
President/a (nomenat/da per l'Alcaldia):                     Sr. José Obispo Vallecillos  
 
Vice-president/a (nomenat/da per l’Alcaldia):            Sra. Ma Bruguers Jardí Anguera 
 
Vocals (nomenats pel Ple, a proposta dels Grups Municipals): 
 

- Sr. José Maria Martín Quiñones (PSC).            
- Sra. Ma Teresa Torrents Cano (PSC). 
- Sr. Dídac Pestaña Rodríguez (PSC). 
- Sr. Sergio Engli Izquierdo (PP), i de suplents Sr. Josep Llobet Navarro i Sr. José 

Antonio Sáez López.   
- Sr. Jaume Grau López  (EUiA), i de suplent Sra. Emma Blanco Anguera.   
- Sr. Josep Ma Dalmau Novell (CiU), i de suplent Sr. Xavier Alavedra Ambrós. 
- Sr. Marcel·lí Reyes i Vidal  (ERC). 
- Sr. Juan Antonio Heredia Heredia (ICV-EV-IG). 

     
 
 

COMISSIO INFORMATIVA DE PRESIDÈNCIA, PARTICIPACIÓ CIUTADANA, 
ECONOMIA I HISENDA, SERVEIS GENERALS I RECUSOS HUMANS 

 
Composició: 
 
President/a (nomenat/da per l'Alcaldia):                     Sr. Víctor Carnero López  
 
Vice-president/a (nomenat/da per l’Alcaldia):            Sra. Laura Barrufet Miró 
 
Vocals (nomenats pel Ple, a proposta dels Grups Municipals): 
 

- Sr. Manuel Maniega Prieto (PSC).            
- Sra. Ma Teresa Torrents Cano (PSC). 
- Sra. Ma Bruguers Jardí Anguera (PSC). 
- Sr. Josep Llobet Navarro (PP), i de suplents Sr. José Antonio Sáez López i Sr. 

Sergio Engli Izquierdo.    
- Sra. Emma Blanco Anguera (EUiA), i de suplent Sr. Jaume Grau López.   
- Sr. Xavier Alavedra Ambrós (CiU), i de suplent Sr. Josep Ma Dalmau Novell. 
- Sr. Marcel·lí Reyes i Vidal  (ERC). 
 - Sr. Juan Antonio Heredia Heredia (ICV-EV-IG). 
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COMISSIO INFORMATIVA D’URBANISME I HABITATGE 
 

Composició: 
 
President/a (nomenat/da per l'Alcaldia):  Sr. Vicente Navarro Sierra  
 
Vocals (nomenats pel Ple, a proposta dels Grups Municipals): 
 

- Sr. Víctor Carnero López (PSC).            
- Sr.  Dídac Pestaña Rodríguez (PSC). 
- Sr. José Maria Martín Quiñones (PSC). 
- José Antonio Sáez López (PP), i de suplents Sr. Josep Llobet Navarro i Sr. Sergio 

Engli Izquierdo.   
- Sr. Jaume Grau López (EUiA), i de suplent Sra. Emma Blanco Anguera.   
- Sr. Josep Ma Dalmau Novell (CiU), i de suplent Sr. Xavier Alavedra Ambrós. 
- Sr. Marcel·lí Reyes i Vidal  (ERC). 
- Sr. Juan Antonio Heredia Heredia (ICV-EV-IG). 

  
 

 
COMISSIO INFORMATIVA DE SERVEIS PERSONALS 

 
Composició: 
 
President/a (nomenat/da per l'Alcaldia):  Sra. Anna Becerra Peña  
 
Vocals (nomenats pel Ple, a proposta dels Grups Municipals): 

 
- Sr. Manuel Maniega Prieto (PSC).            
- Sra. Ma Carmen León Rodriguez (PSC). 
- Sra. Laura Barrufet Miró (PSC). 
- Sr. José Antonio Sáez López (PP), i de suplents Sr. Josep Llobet Navarro i Sr. 

Sergio Engli Izquierdo.   
- Sra. Emma Blanco Anguera (EUiA), i de suplent Sr. Jaume Grau López.   
- Sr. Xavier Alavedra Ambrós (CiU), i de suplent Sr. Josep Ma Dalmau Novell. 
- Sr. Marcel·lí Reyes i Vidal  (ERC). 
- Sr. Juan Antonio Heredia Heredia (ICV-EV-IG). 
  

 
En les Comissions Informatives, a cada Grup Municipal, amb independència del nombre efectiu 
de membres del Grup que composen la respectiva Comissió, li correspondrà el següent nombre 
de vots: 
 
PSC    -  12 Vots 
PP       -    3 Vots 
EU      -    2 Vots 
CiU    -    2 Vots 
ERC   -     1 Vot 
I-EV   -    1 Vot 
 
Aquest punt de l'ordre del dia de la sessió va ser aprovat per catorze (14) vots a favor (12 PSC i 2 
CiU),  cap  en contra i cinc (5) abstencións (2 PPC, 2 EUiA i 1 ERC) , donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria absoluta (11) del nombre legal de membres de la Corporació (21), 
quòrum especial que, per a aquest cas, exigeix l'article 47.3, lletra m) de la Ley 7/1985, de 2 de 
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abril, Reguladora de las Bases del Règim Local, en relació amb el 114.2. b) del Text refós de la  Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 

---------- 
 

Després de l’explicació del Sr. Víctor Carner, va fer ús de la paraula el Sr. Marcel·lí Reyes, 
en nom d’ERC, el qual va dir que volia fer un parell de comentaris breus, el primer d’ells, 
referents a l’estructura general, indicant que hi havia aspectes positius, a l’igual que algun 
dubte; i el segon,  relatiu al fet que el seu grup consideraria més lògic que hi haguessin 
tantes comissions informatives com àrees, atès que això era el que venia a dir el propi 
ROM.  
 
Va respondre el Sr. Alcalde, assenyalant que el que s’havia fet era una agregació de 
competències en diverses comissions informatives, atenent a un criteri d’economia 
administrativa, cercant una major coherència. 

 
 
 

4 - ELECCIO REPRESENTANT AL CONSELL METROPOLITA 
DE L'ENTITAT METROPOLITANA DELS SERVEIS HIDRAULICS 

I DEL TRACTAMENT DE RESIDUS 
 
Elegir el Sr. Joaquim Balsera García, Alcalde d'aquest Ajuntament de Gavà, com a representant 
municipal  en el Ple del Consell Metropolità de l'Entitat Metropolitana dels Serveis Hidràulics i del 
Tractament de Residus, tal com disposa la Llei 7/1987, de 4 d'abril, per la qual s'estableixen i 
regulen actuacions públiques especials en la conurbació de Barcelona i en les comarques 
compreses dins la seva zona d'influència directa, i el Decret 134/1987, de 24 d'abril. Com a 
substitut i conforme a l'art. 5.2 d'aquesta mateixa disposició, s’elegeix el Regidor Sr. José Obispo 
Vallecillos 
 
Aquest acord deixa sense efecte i substitueix a  l’adoptat en el mateix sentit pel Ple de l’Ajuntament 
en sessió celebrada el dia 20.6.2003. 

 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i set (7) abstencions (2PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (19), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 

 
 

 5 - ELECCIO REPRESENTANT AL CONSELL METROPOLITA 
 DE L'ENTITAT METROPOLITANA DEL TRANSPORT 
 
Elegir el Sr. Joaquim Balsera García, Alcalde d'aquest Ajuntament de Gavà, com a representant 
municipal en el Ple del Consell Metropolità de l'Entitat Metropolitana del Transport, tal com 
disposa la Llei 7/1987, de 4 d'abril, per la qual s'estableixen i regulen actuacions públiques 
especials en la conurbació de Barcelona i en les comarques compreses dins la seva zona 
d'influència directa, i el Decret 134/1987, de 24 d'abril. Com a substitut, i conforme a l'art. 5.2 
d'aquesta última disposició, s’elegeix la Regidora Sra. Ma Bruguers Jardí Anguera. 
 
Aquest acord deixa sense efecte i substitueix a  l’adoptat en el mateix sentit pel Ple de l’Ajuntament 
en sessió celebrada el dia 20.6.2003. 
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Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i set (7) abstencions (2PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (19), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 

 
-------------- 

Es va incorporar a la sessió el Sr. Josep Llobet 
-------------- 

 
 

6 - ELECCIO REPRESENTANTS A L'ASSEMBLEA DE LA MANCOMUNITAT DE 
MUNICIPIS DE L'AREA METROPOLITANA DE BARCELONA 

 
Elegir al Sr. Joaquim Balsera García i  mantenir al Sr. Dídac Pestaña Rodríguez, Regidors d'aquest 
Ajuntament de Gavà, com a representants municipals a l'Assemblea de la Mancomunitat de 
Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, d'acord amb allò que preveu l'article 10 dels seus 
Estatuts. 
 
Aquest acord deixa sense efecte i substitueix a  l’adoptat en el mateix sentit pel Ple de l’Ajuntament 
en sessió celebrada el dia 20.6.2003. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i set (7) abstencions (2PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (19), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 
 

7 - ELECCIO REPRESENTANTS A LA JUNTA RECTORA  DE LA 
MANCOMUNITAT CAN SELLARES 

 
Substituir el Sr. Dídac Pestaña Rodríguez,  el Sr. José Obispo Vallecillos i  la Sra. Laura Barrufet 
Miró, pel Sr. Joaquim Balsera García, nou Alcalde de Gavà, el Sr. Manuel Maniega Prieto i la Sra. 
Anna Becerra Peña, com a representants municipals a  la Mancomunitat de Can Sellarés, d'acord 
amb allò que preveu l'article 7 dels seus Estatuts. 
  
Per tant, en endavant i atès l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en sessió celebrada el dia 
20.6.2003, els regidors representants de l’Ajuntament seran  els següents: 
  
  1 - Sr. Joaquim Balsera García   (Alcalde) 
  2 - Sr. Manuel Maniega Prieto. 
  3 - Sra. Anna Becerra Peña. 
  4 - Sra. Carmen León Rodríguez. 
  5 - Sr. Víctor Carnero López. 
  6 - Sr. Sergio Engli Izquierdo. 
   7 - Sr. F-Xavier Alavedra  Ambrós. 
  8 - Sr. Juan-Antonio Heredia Heredia 
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Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 

 
------- 

 
Després de l’explicació del Sr. Víctor Carnero, va fer ús de la paraula el Sr. Jaume Grau, en 
nom d’EUiA, el qual va manifestar que tal com havia indicat en la Comissió Informativa, 
la Mancomunitat de Can Sellarès era l’únic òrgan en el qual no estaven representats tots 
els grups municipals d’aquest Ajuntament, la qual cosa era fruit dels acords de 
començament de legislatura. Tanmateix, el Sr. Grau va afegir que quan més tard es va 
augmentar la participació de l’oposició en la resta d’organismes i empreses, aquella va 
quedar fora d’aquesta possibilitat, amb la qual cosa el Sr. Grau va dir que probablement 
EUiA era l’únic grup que no tenia representació a la mancomunitat. Per això, el Sr. Grau 
va demanar que s’estudiés aquesta situació, indicant finalment que no podia estar d’acord 
amb aquest nomenament.   
 
De la seva banda el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, va dir que el seu grup feia seu el 
que acabava de dir el Sr. Jaume Grau, ja que es trobava en la mateixa situació, i a més, mai 
havien rebut cap tipus d’informació respecte de la mancomunitat. 
 
En darrer terme, va fer ús de la paraula el Sr. Josep Mª Dalmau, el qual va manifestar que 
en la darrera Comissió Informativa van votar afirmativament a la proposta, si bé per tal de 
donar suport als companys d’ERC i d’EUiA, la seva posició definitiva en aquest punt en 
concret seria la de l’abstenció, per tal de que aquests dos grups podessin estar integrats en 
la Mancomunitat de Can Sellarès.  

 
 

 
8 - ELECCIÓ DE REPRESENTANT  AL CONSORCI 
XARXA DE TEATRES PUBLICS DE CATALUNYA 

 
Elegir a la Sra. Anna Becerra Peña, regidora d’aquest Ajuntament, com a representant de la 
Corporació en el Consorci de la Xarxa de Teatres Públics de Catalunya, d'acord amb l'Art. 11 dels 
Estatuts i sens perjudici que aquest p ugui delegar la representació en un tècnic de l’Àrea de Serveis 
Personals quan no pugui assistir a la sessió del Consell General o de la Comissió Executiva. 
 
Aquest acord deixa sense efecte i substitueix a  l’adoptat en el mateix sentit pel Ple de l’Ajuntament 
en sessió celebrada el dia 20.6.2003. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
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9 - ELECCIÓ DE REPRESENTANT  AL CONSORCI DE 
NORMALITZACIÓ  LINGÜÍSTICA 

 
Designar la Sra. Anna Becerra Peña, regidora d’aquest Ajuntament, com a representant  de la 
Corporació en el plenari del Consorci per a la normalització lingüística. 
 
Aquest acord deixa sense efecte i substitueix a  l’adoptat en el mateix sentit pel Ple de l’Ajuntament 
en sessió celebrada el dia 20.6.2003. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 

10 - ELECCIÓ DE REPRESENTANT A 
LA FUNDACIÓ PRIVADA CAVIGA 

 
Designar la Sra. Anna Becerra Peña com a nova representant de l’Ajuntament de Gavà, en la 
FUNDACIÓ PRIVADA CAVIGA, en la seva condició de Tinenta d’Alcalde i Regidora Delegada 
de Serveis Personals, i Vice-presidenta executiva del Patronat Municipal de Serveis 
Comunitaris, atès que, per diversos acords plenaris, l’ Ajuntament va acordar encarregar  a 
aquest organisme autònom municipal l’assumpció dels compromisos que es puguin derivar per 
a l'Ajuntament de Gavà com a patró fundacional de l’esmentada Fundació CAVIGA, i designar 
com a representant substituta la Sra. Carmen León Rodríguez, regidora d’Acció Cívica (Serveis 
Socials, Promoció de la Dona i Gent Gran), i Vocal de la Junta de Govern del Patronat 
Municipal de Serveis Comunitaris de l’Ajuntament de Gavà.  
 
Aquest acord modifica i deixa sense efecte, e n allò que calgui, l’adoptat en data 24.7.2003 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 

 
11 - MODIFICACIÓ DEL NOMBRE I RÈGIM JURÍDIC DELS LLOCS DE TREBALL 

DE  PERSONAL EVENTUAL  DE L’AJUNTAMENT  
 
PRIMER.- Modificar el nombre i  règim jurídic del personal eventual vigent a l’Ajuntament de 
Gavà, què és el que figura a la Relació de llocs de treball i plantilla de l’Ajuntament annex al 
Pressupost de 2005, en el sentit de : 

 
A) Modificar la denominació del lloc de treball de personal eventual de caràcter 

directiu   “Director de Serveis de l’Àrea d’Urbanisme i Medi Ambient”, que passa a 
tenir la denominació de  “Director de Serveis de l’Àrea d’Urbanisme i Habitatge”. 
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B) Modificar la denominació del lloc de treball de personal eventual per a llocs de 
confiança o assessorament especial no reservats a funcionaris de carrera,   Tècnic 
Coordinador de la Regidoria de Civisme i Protecció Civil, que passa a tenir la 
denominació de  Tècnic Coordinador d la Regidoria de Civisme, Immigració, 
Cooperació i Drets Civils. 

 
C) Crear el lloc de treball de Director de Serveis Municipals, Via Pública i Medi 

Ambient , per a personal eventual de caràcter directiu i de nomenament per part 
del Ple, amb les funcions, dedicació, retribució i la resta de característiques que 
figuren a l’annex d’aquest acord, el qual forma part integrant del mateix. 

 
Aquestes modificacions s’incorporaran a la relació de llocs de treball de l’entitat. 
 
SEGON.- Els efectes d'aquest acord es fixen a partir del dia 1 de juliol de 2005. 
 
TERCER.- Aquest acord es publicarà en el BOP, en el DOG  i en el tauler d'anuncis de la pròpia 
Corporació. 
 
Tot això en aplicació i acompliment del que disposen els Articles 304, 305.1 i 306 del Decret 
Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril: Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, de les 
disposicions del Decret 2/2005 d’11 de gener, sobre el règim jurídic del personal eventual que li 
resultin expressament aplicables i dels articles 9 i concordants del decret 214/1990: Reglament del 
personal al servei de les entitats locals. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 

 
12 - NOMENAMENT DE  DIRECTOR DE SERVEIS MUNICIPALS, 

VIA PÚBLICA I MEDI AMBIENT 
 
PRIMER.- Nomenar, a proposta de l’Alcaldia, el Sr.Vicenç Porcar Gilabert,   com a  Director de 
Serveis Municipals, Via Pública i Medi Ambient, amb el caràcter, les funcions i retribucions 
establertes a l’acord de creació del lloc de treball. 
 
SEGON.- El nomenat tindrà la consideració de personal eventual de caràcter directiu, en 
aplicació i acompliment del que disposen els Articles 304, 305.1 i 306 del Decret Legislatiu 2/2003 
de 28 d’abril: Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, de les disposicions del 
Decret 2/2005 d’11 de gener, sobre el règim jurídic del personal eventual que li resultin 
expressament aplicables i dels articles 9 i concordants del decret 214/1990: Reglament del personal 
al servei de les entitats locals. 
 
Amb caràcter supletori i en defecte de previsió normativa específica, li serà d’aplicació, per 
analogia, el règim estatutari del personal funcionari en tot allò que s’adeqüi a la naturalesa de la 
seva condició i amb exclusió de les previsions vinculades a la permanència en la funció pública. 
No obstant, la separació –així com el nomenament-- és lliure i correspon al Ple, cessant 
automàticament quan es produeixi el cessament o l’expiració del mandat de l’Alcalde. 
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TERCER.- Els efectes d'aquest acord són a partir del dia de la presa de possessió, que tindrà lloc a 
partir de l ’1 de juliol i en el termini reglamentari. 
 
QUART.- Publicar el nomenament, el règim de llurs retribucions  i llur dedicació al Butlletí 
Oficial de la  Província i al Diari Oficial de la Generalitat. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
dos (2) en contra (Sr. Grau i Sra. Blanco d’EUiA) i sis (6) abstencions (3PPC, 2 CiU i 1 ERC), 
donant-se per tant el vot favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels 
membres de la Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb 
caràcter general, exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del 
Régimen Local, i l’art. 114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 
 

---------- 
 

Després de la intervenció del Sr. Víctor Carnero, va fer ús de la paraula el Sr. Jaume Grau, 
en nom d’EUiA, el qual va manifestar que tal i com ja havia manifestat en la Comissió 
informativa, aquest Ajuntament havia multiplicat els darreres anys de forma molt 
considerable el nombre d’alts càrrecs, és a dir, de personal de confiança, per tal de dirigir 
les àrees municipals, i certament, encara que es tractava d’una potestat de l’equip de 
Govern, i més aviat de l’alcaldia, el seu grup pensava que donada la situació económica i 
financera de l’ajuntament, no era prudent seguir augmentant aquests càrrecs de 
confiança, sobre quan amb els recursos econòmics que generava el personal de confiança, 
es podrien atendre necessitats més urgents. Per això, el Sr. Grau va dir que en opinió 
d’EUiA, era un error polític seguir augmentant aqiest apartat del Capítol I, en lloc de 
reforçar mitjançant tècnics qualificats, àrees potser més deficitàries, com per exemple en 
materia social, de tal forma que no era el millor ús que es podria donar als fons 
municipals, i a més, del tot contradictori amb les manifestacions d’austeritat que es van 
fer publiques per part de l’equip de Govern quan es va aprobar el pressupost pel 2005. En 
definitiva, el Sr. Grau va dir que el seu grup votaria en contra, sense que això tingués res a 
veure amb la valoració de la persona proposada. 
 
Va respondre el Sr. Alcalde, indicant que aquesta era una àrea fonamental en la nova 
organització municipal de cara a la millora en la prestació de serveis als ciutadans, de tal 
manera que el que es feia en aquests moments era dotar-la del personal necessari per a la 
seva posada en funcionament. Per això, si bé  va insistir en que encara que l’austeritat 
continuava sent un principi important a tenir en compte, el nomenament d’un director 
de serveis per aquest àrea no es podia assimilar a descontrol en la despesa, sinó a la creació 
d’una nova àrea i a l’assignació del personal necessari per a la mateixa. 

 
 
 

13 - NOMENAMENT DE VOCAL  DE L’ORGANISME AUTÒNOM MUNICIPAL  
“ PATRONAT MUNICIPAL DE SERVEIS COMUNITARIS” 

 
Nomenar el regidor  Sr. Vicente Navarro Sierra, com a vocal de la Junta de Govern de 
l’organisme autònom municipal “PATRONAT MUNICIPAL DE SERVEIS COMUNITARIS” , 
en substitució de la també regidora Sra. Laura Barrufet Miró, amb efectes des del dia d’avui. 
 
Per tant, en endavant, la Junta de Govern del “PATRONAT MUNICIPAL DE SERVEIS 
COMUNITARIS”, pel que fa a regidors/es de l’Ajuntament nomenats pel Ple, resta constituïda 
pels següents: 
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Sr. Vicente Navarro Sierra (PSC) 
Sra. Carmen León Rodríguez (PSC  
Sra. Maria Teresa Torrents Cano (PSC)  
Sr.  Josep  Llobet Navarro (PPC)   

 Sra. Emma Blanco Anguera (EUiA)  
Sr.  Marcel.lí Reyes Vidal (ERC)   
 

Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 

14 - NOMENAMENT DE VOCAL  DE L’ORGANISME AUTÒNOM MUNICIPAL  
“INSTITUT MUNICIPAL DE GESTIÓ DEL PATRIMONI CULTURAL I NATURAL” 

 
Nomenar la regidora Sra. Carmen León Rodríguez, com a vocal de  la Junta de Govern de 
l’organisme autònom municipal “INSTITUT MUNICIPAL DE GESTIÓ DEL PATRIMONI 
CULTURAL I NATURAL  ”, en substitució de la també regidora  Sra. Anna Becerra Peña, amb 
efectes des del dia d’avui. 
 
Per tant, en endavant, la Junta de Govern de l’INSTITUT MUNICIPAL DE GESTIÓ DEL 
PATRIMONI CULTURAL I NATURAL, pel que fa a regidors/es de l’Ajuntament nomenats pel 
Ple, resta constituïda pels següents: 
 
 Sra. Carmen León Rodríguez (PSC) 
 Sra. Laura Barrufet Miró (PSC)   
 Sra. Bruguers Jardí Anguera (PSC)  
 Sr. Sergio Engli Izquierdo (PPC)   
 Sra. Emma Blanco Anguera (EUiA) 
 Sr. Juan-Antonio Heredia Heredia (ICV-EV-IG)  

 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 

 
 

15 - NOMENAMENT DE VOCALS DE L’ORGANISME AUTÒNOM MUNICIPAL  
“ PATRONAT MUNICIPAL D’ESPORTS” 

 
Nomenar la regidora Sra Anna Becerra Peña i el regidor Sr. Vicente Navarro Sierra, com a 
vocals de  la Junta de Govern de l’organisme autònom municipal “ PATRONAT MUNICIPAL 
D’ESPORTS”, en substitució, respectivament,  d e la regidora Laura Barrufet Miró i del regidor 
Sr. Víctor Carnero López, amb efectes des del dia d’avui. 
 
Per tant, en endavant, la Junta de Govern  del  “ PATRONAT MUNICIPAL D’ESPORTS ”, pel 
que fa a regidors/es de l’Ajuntament nomenats pel Ple, resta constituïda pels següents: 
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Sra. Carmen León Rodríguez (PSC)  
 Sra. Anna Becerra Peña (PSC)     
 Sr.  Vicente Navarro Sierra (PSC)   
 Sr. José Antonio Sáez López (PPC)   
 Sr. F. Xavier Alavedra Ambrós (CiU)  
 Sr. Marcel.lí Reyes Vidal (ERC)   
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 

16 - NOMENAMENT DE VOCAL  DE L’ORGANISME AUTÒNOM MUNICIPAL 
“INSTITUT MUNICIPAL PER A LA PROMOCIÓ I ACTIVACIÓ DE LA CIUTAT (IMPAC)” 

 
Nomenar el regidor Sr. Manuel Maniega Prieto, com a vocal de  la Junta de Govern de 
l’organisme autònom municipal “INSTITUT MUNICIPAL PER A LA PROMOCIÓ I 
ACTIVACIÓ DE LA CIUTAT (IMPAC)”  en substitució de la regidora  Sra. Anna Becerra Peña, 
amb efectes des del dia d’avui. 
 
Per tant, en endavant, la Junta de Govern  de l‘INSTITUT MUNICIPAL PER A LA PROMOCIÓ I 
ACTIVACIÓ DE LA CIUTAT (IMPAC), pel que fa a regidors/es de l’Ajuntament nomenats pel 
Ple, resta constituïda pels següents: 
 

Sr. Ma. Teresa Torrents Cano (PSC)   
Sr. Manuel Maniega Prieto (PSC)  
Sr. Víctor Carnero López (PSC)    
Sr. Jose Llobet Navarro (PPC)   
Sr. Juan Antonio Heredia Heredia (IC-EV-IG)   
Sr. Josep Ma Dalmau Novell (CiU)  
 

Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 

17 - ACORD DEL PLE DE L'AJUNTAMENT, COM A JUNTA GENERAL DE LA 
SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL GAVANENCA DE TERRENYS I IMMOBLES, 
S.A. (GTI,S.A.), RELATIU AL CESSAMENT DELS SRS. DÍDAC PESTAÑA 
RODRIGUEZ i PERE VENDRELL AMAT COM A  MEMBRES DEL CONSELL 
D’ADMINISTRACIÓ DE LA SOCIETAT, I NOMENAMENT DELS SRS.   JOAQUIM 
BALSERA GARCIA I VÍCTOR CARNERO LÓPEZ, COM A NOU CONSELLERS. 

 
PRIMER.- Disposar el cessament dels Srs.  Dídac Pestaña Rodríguez i Pere Vendrell Amat com 
a membres del Consell d’Administració de la societat municipal  Gavanenca de Terrenys i 
Immobles, S.A. ( GTI, S.A.), a l’empara del que es preveu a l’art. 9 dels seus Estatuts.  
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SEGON.- Nomenar per cobrir les vacants produïdes el Sr. Joaquim Balsera García                                         
de nacionalitat espanyola, nascut a Gavà el dia 29 d’agost de 1964, veí de Gavà, Plaça de les 
Panes, núm. 52, i amb DNI  núm. 77.113.657-Q, i el Sr. Víctor Carnero López,  de nacionalitat 
espanyola, nascut el dia 1 de juny de 1952, veí de Gavà, carrer Mestre Falla, núm. 7 A, 2º, 2ª, i 
amb DNI  núm. 12.211.550 -E . 
 
El nomenament es fa pel període pendent de complir pels Consellers substituïts. La separació 
podrà ser acordada en qualsevol moment per la Junta General (Ajuntament en Ple). El 
nomenament haurà d'ésser acceptat pels interessats mitjançant compareixença davant el 
Secretari de l'Ajuntament, amb declaració --a més-- de què no estan sotmesos a cap dels 
supòsits de prohibició establerts en l'Art. 124 del Text Refós de la Llei de Societats Anònimes, ni 
a cap classe d'incompatibilitat, en especial les de la Ley 12/1995, de 11 de mayo.  
 
TERCER.- Facultar expressament el Conseller–Delegat de la societat, Sr. Diego Jiménez 
Escámez, a més del Secretari del Consell Sr. Guillermo de Prada Bengoa conforme als arts. 108.1 
i 109.1.a) del Reglament del Registre Mercantil, per a procedir a l’execució, interpretació i 
subsanació dels acords adoptats, en especial per a la seva formalització, elevació a instrument 
públic si s'escau, i inscripció en el Registre Mercantil.  
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 

 
 
18 - ACORD DEL PLE DE L'AJUNTAMENT, COM A JUNTA GENERAL DE LA 
SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL GAVÀ TELEVISIÓ, SL  (GTV, SL) RELATIU Al 
CESSAMENT DEL SR. JOAQUIM BALSERA GARCIA, COM A MEMBRE DEL 
CONSELL D’ADMINISTRACIÓ DE LA SOCIETAT  I  NOMENAMENT DE LA SRA 
BRUGUÉS JARDÍ ANGUERA, COM A NOVA CONSELLERA. 

 
PRIMER.- Disposar el cessament del Sr. Joaquim Balsera García, com a membre del Consell 
d’Administració de la societat municipal GAVÀ TELEVISIÓ, SL, (GTV, SL), a l’empara del que es 
preveu a l’art. 9 dels seus Estatuts.  
   
SEGON.- Nomenar per cobrir la vacant produïda la Sra. Ma Bruguers Jardí Anguera, de 
nacionalitat espanyola, nascuda el dia 6 d’agost de 1964, veïna de Gavà, c/ Sant Pere, núm. 41, 1r, 
amb DNI, núm. 77.113.805-A. 
 
El nomenament es fa pel període pendent de complir pel Conseller substituït. La separació podrà 
ser acordada en qualsevol moment per la Junta General (Ajuntament en Ple). El nomenament 
haurà d'ésser acceptat per l’interessada mitjançant compareixença davant el Secretari de 
l'Ajuntament, amb declaració --a més-- de què no està sotmesa a cap dels supòsits de prohibició 
establerts en l'Art. 124 del Text Refós de la Llei de Societats Anònimes, ni a cap classe 
d'incompatibilitat, en especial les de la Ley 12/1995, de 11 de mayo.  
 
TERCER.- Facultar expressament el Conseller-Delegat Sr. Carles Mestres March, a més del 
Secretari del Consell Sr. Jaume Tutusaus Torrents  conforme als arts. 108.1 i 109.1.a) del 
Reglament del Registre Mercantil, per a procedir a la  l’execució, interpretació i subsanació dels 
acords adoptats, en especial per a la seva formalització, elevació a instrument públic si s'escau, i 
inscripció en el Registre Mercantil.  
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Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 

 
 
 

19 - ACORD DEL PLE DE L'AJUNTAMENT, COM A JUNTA GENERAL DE LA 
SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL GAVÀ TELEVISIÓ, SL  (GTV, SL) RELATIU Al 
CESSAMENT DEL  SR. JOSEP MANEL FÁBREGAS HERMIDA, COM A MEMBRE 
DEL CONSELL D’ADMINISTRACIÓ DE LA SOCIETAT  I AL NOMENAMENT DE 
LA SRA.  MERCÈ SOLER SANCHIS, COM A NOVA CONSELLERA. 

 
PRIMER.- Disposar el cessament --per renúncia-- del Sr. Josep Manel Fabregas Hermida, com a 
membre del Consell d’Administració de la societat municipal GAVÀ TELEVISIÓ, SL, (GTV, SL), 
a l’empara del que es preveu a l’art. 9 dels seus Estatuts.  
   
SEGON.- Nomenar per cobrir la vacant produïda, la Sra. Mercè Soler Sanchis, de nacionalitat 
espanyola, nascuda el dia 18 de setembre 1948, veïna de Gavà, c/ l’Olivera, núm. 1 (Barri de la 
Sentiu), amb DNI, núm. 46.205.943-R. 
 
El nomenament es fa pel període pendent de complir pel Conseller substituït. La separació podrà 
ser acordada en qualsevol moment per la Junta General (Ajuntament en Ple).El nomenament 
haurà d'ésser acceptat per l’interessat mitjançant compareixença davant el Secretari de 
l'Ajuntament, amb declaració --a més-- de què no està sotmès a cap dels supòsits de prohibició 
establerts en l'Art. 124 del Text Refós de la Llei de Societats Anònimes, ni a cap classe 
d'incompatibilitat, en especial les de la Ley 12/1995, de 11 de mayo.  
 
TERCER.- Facultar expressament el Conseller Delegat Sr. Carles Mestres March, a més del 
Secretari del Consell Sr. Jaume Tutusaus Torrents  conforme als arts. 108.1 i 109.1.a) del 
Reglament del Registre Mercantil, per a procedir a la  l’execució, interpretació i subsanació dels 
acords adoptats, en especial per a la seva formalització, elevació a instrument públic si s'escau, i 
inscripció en el Registre Mercantil.  
 
 
 

20 - ACORD DEL PLE DE L'AJUNTAMENT, COM A JUNTA GENERAL DE LA 
SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL  GAVANENCA D’OBRES, S.L., RELATIU AL 
CESSAMENT DELS SRS. VICENTE NAVARRO SIERRA I DIEGO JIMENEZ 
ESCÁMEZ COM A  MEMBRES DEL CONSELL D’ADMINISTRACIÓ DE LA 
SOCIETAT,  I AL NOMENAMENT DELS SRS. JOSÉ FRANCISCO OBISPO 
VALLECILLOS I VICENÇ PORCAR GILABERT, COM A NOUS CONSELLERS. 

 
PRIMER.- Disposar el cessament dels Srs. Vicente Navarro Sierra  i Diego Jiménez Escámez 
com a membres del Consell d’Administració de la societat municipal  Gavanenca d’Obres, S.L., 
a l’empara del que es preveu a l’art. 9 dels seus Estatuts.  
  
SEGON.- Nomenar per cobrir les vacants produïdes el Sr. José Francisco Obispo Vallecillos, de 
nacionalitat espanyola, nascut el dia 22 de novembre de 1955, veí de Gavà, c/ Sant Lluís, núm. 
11, 4t, i amb DNI núm. 77.267.198-D, i el Sr. Vicenç Porcar Gilabert, de nacionalitat espanyola, 
nascut el dia 14 de desembre de 1955, veí de Gavà, carrer Apel·les Mestres, núm. 44, 1r, i amb 
DNI  núm. 38.053.843-K. 
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El nomenament es fa pel període pendent de complir pels Conseller substituïts. La separació 
podrà ser acordada en qualsevol moment per la Junta General (Ajuntament en Ple). El 
nomenament haurà d'ésser acceptat pels interessats mitjançant compareixença davant el 
Secretari de l'Ajuntament, amb declaració --a més-- de què no estan sotmesos a cap dels 
supòsits de prohibició establerts en l'Art. 124 del Text Refós de la Llei de Societats Anònimes, ni 
a cap classe d'incompatibilitat, en especial les de la Ley 12/1995, de 11 de mayo.  
 
TERCER.- Facultar expressament el Conseller Sr. José-Mª Martín Quiñones, a més del Secretari 
del Consell Sr. Juan José Bernal Cid conforme als arts. 108.1 i 109.1.a) del Reglament del Registre 
Mercantil, per a procedir a l’execució, interpretació i subsanació dels acords adoptats, en especial 
per a la seva formalització, elevació a instrument públic si s'escau, i inscripció en el Registre 
Mercantil. 

 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 

 
 
 
21 - ACORD DEL PLE DE L'AJUNTAMENT, COM A JUNTA GENERAL DE LA 
OCIETAT PRIVADA MUNICIPAL GAVANENCA D’OBRES, S.L. RELATIU Al 
CESSAMENT DEL SR. PERE MARRUGAT QUEROL, COM A MEMBRE DEL 
CONSELL D’ADMINISTRACIÓ DE LA SOCIETAT I AL NOMENAMENT DEL  SR. 
JORDI DAVID AGUILAR MÁRQUEZ, COM A NOU CONSELLER 

 
PRIMER.- Disposar el cessament –per renúncia-- del Sr. Pere Marrugat Querol, com a membre 
del Consell d’Administració de la societat municipal GAVANENCA D’OBRES, S.L., a l’empara 
del que es preveu a l’art. 9 dels seus Estatuts.  
   
SEGON.- Nomenar per cobrir la vacant produïda, El Sr. Jordi David Aguilar Márquez, de 
nacionalitat espanyola, nascut el dia 4 de juliol de 1978, veí  de Gavà, carrer Joaquim Folguera, nº 
62, baixos, amb DNI núm. 44.421.544-B. 
 
El nomenament es fa pel període pendent de complir pel Conseller substituït. La separació podrà 
ser acordada en qualsevol moment per la Junta General (Ajuntament en Ple). El nomenament 
haurà d'ésser acceptat per l’interessat mitjançant compareixença davant el Secretari de 
l'Ajuntament, amb declaració --a més-- de què no està sotmès  a cap dels supòsits de prohibició 
establerts en l'Art. 124 del Text Refós de la Llei de Societats Anònimes, ni a cap classe 
d'incompatibilitat, en especial les de la Ley 12/1995, de 11 de mayo.  
 
TERCER.- Facultar expressament el Conseller Sr. José-Mª Martín Quiñones, a més del Secretari 
del Consell Sr. Juan-José Bernal Cid  conforme als arts. 108.1 i 109.1.a) del Reglament del Registre 
Mercantil, per a procedir a la  l’execució, interpretació i subsanació dels acords adoptats, en 
especial per a la seva formalització, elevació a instrument públic si s'escau, i inscripció en el 
Registre Mercantil.  
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22 - ACORD DEL PLE DE L'AJUNTAMENT, COM A JUNTA GENERAL DE LA 
SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL  PRESTACIÓ DE SERVEIS AL CIUTADÀ, S.A. 
(PRESEC, S.A.), RELATIU AL CESSAMENT DELS SRS. VICENTE NAVARRO 
SIERRA I DIEGO JIMENEZ ESCÁMEZ COM A  MEMBRES DEL CONSELL 
D’ADMINISTRACIÓ DE LA SOCIETAT,  I AL NOMENAMENT DELS SRS. JOSÉ 
FRANCISCO OBISPO VALLECILLOS I VICENÇ PORCAR GILABERT, COM A 
NOUS CONSELLERS. 

 
PRIMER.- Disposar el cessament dels Srs. Vicente Navarro Sierra  i Diego Jiménez Escámez 
com a membres del Consell d’Administració de la societat municipal  Prestació de Serveis al 
Ciutadà, S.A., a l’empara del que es preveu a l’art. 9 dels seus Estatuts.  
  
SEGON.- Nomenar per cobrir les vacants produïdes el Sr. José Francisco Obispo Vallecillos, de 
nacionalitat espanyola, nascut el dia 22 de novembre de 1955, veí de Gavà, c/ Sant Lluís, núm. 
11, 4t, i amb DNI núm. 77.267.198-D, i el Sr. Vicenç Porcar Gilabert, de nacionalitat espanyola, 
nascut el dia 14 de desembre de 1955, veí de Gavà, carrer Apel·les Mestres, núm. 44, 1r, i amb 
DNI  núm. 38.053.843-K. 
 
El nomenament es fa pel període pendent de complir pels Conseller substituïts. La separació 
podrà ser acordada en qualsevol moment per la Junta General (Ajuntament en Ple). El 
nomenament haurà d'ésser acceptat pels interessats mitjançant compareixença davant el 
Secretari de l'Ajuntament, amb declaració --a més-- de què no estan sotmesos a cap dels 
supòsits de prohibició establerts en l'Art. 124 del Text Refós de la Llei de Societats Anònimes, ni 
a cap classe d'incompatibilitat, en especial les de la Ley 12/1995, de 11 de mayo.  
 
TERCER.- Facultar expressament el Conseller-Delegat Sr. José-Mª Martín Quiñones, a més del 
Secretari del Consell Sr. Joaquin García Lorca conforme als arts. 108.1 i 109.1.a) del Reglament 
del Registre Mercantil, per a procedir a l’execució, interpretació i subsanació dels acords 
adoptats, en especial per a la seva formalització, elevació a instrument públic si s'escau, i 
inscripció en el Registre Mercantil. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per dotze (12) vots a favor (12 PSC), 
cap en contra i vuit (8) abstencions (3PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
 

23 - ALIENACIÓ PROINDIVÍS PARCEL·LA I.3 
PROJECTE REPARCEL·LACIÓ RIERA DE SANT LLORENÇ 

 
Primer.- Alienar mitjançant compravenda a Gavanenca de Terrenys i Immobles, SA, el 
proindivís del 49,415 % que l’Ajuntament de Gavà té en la següent finca: 
 

Descripció:  URBANA: Finca assenyalada amb el número I.3 en el plànol de Finques 
resultants del Projecte de Reparcel·lació del sector Riera de Sant Llorenç del 
terme municipal de Gavà, de forma sensiblement rectangular i 945 m² de 
superfície, que confronta al nord-est mitjançant línia de 50.90 m amb vial 
de nova  creació i pels altres tres punts cardinals: sud-oest amb línia de 
54,10 m, sud-est amb línia de 18 m i nord-oest amb línia de 18 m amb la 
finca I.10 (zona verda) del Projecte de Reparcel·lació del sector Riera de 
Sant Llorenç. 
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Registre: Gavà, al tom 1166, llibre 772, foli 34, finca núm. 32978, inscripció 1ª.” 
 
 
El preu de la compravenda s’ha fixat en 235.713,50 €, més l’IVA corresponent si s’escau. 
 
L’alienació és fa per concert directe , en aplicació de l’article 43 del Decret 336/1988, de 17 
d’octubre, Reglament del patrimoni dels ens locals, un cop ha estat instruït l’expedient 
reglamentari, en el que consta haver sol·licitat l’informe previ del Departament de Governació 
de la Generalitat de Catalunya,  en data 18 de maig de 2005. 
 
Segon.- Facultar, indistintament, al Sr. Alcalde i al Tinent d’alcalde d’Urbanisme i Habitatge, Sr. 
Vicente Navarro Sierra, per a la signatura de la corresponent escriptura pública, així com per 
resoldre totes les qüestions que es puguin plantejar en la execució, formalització i inscripció 
registral, fins tot per fer agrupacions, segregacions, rectificacions, si fos necessari. 
 
 
 

24 - PLA ESPECIAL DE LA RAMBLA 
(Nova aprovació provisional) 

 
Aquest assumpte va ser retirat de l’ordre del dia 
 
 
 

25 - DESAFECTACIÓ DEL SUBSÒL DE LA PLAÇA BATISTA I ROCA 
 
PRIMER.- Alterar la qualificació jurídica del subsòl de la plaça Batista i Roca, i part dels vials 
perimetrals, que té la següent descripció: 
 

“URBANA: Finca de forma sensiblement rectangular, que compren el subsòl de la Plaça 
Batista i Roca i part del subsòl dels vials perimetrals. Té una superfície de 3.401,06 m²  i una 
profunditat de 12 metres lineals, que s’inicien a partir d’una profunditat de 60 centímetres de 
la superfície de la finca matriu de la que se segrega, la qual esta destinada a plaça pública i a 
vials. 
 
Afronta: Al Nord, a través de resta de vial perimetral, amb subsòl de Congregació Germans 
Sagrada Família; al Sud amb subsòl de vial perimetral; a l’Est amb subsòl de la finca matriu; a 
l’Oest amb subsòl de la Rambla Maria Casas; i per sobre amb la finca matriu.” 

 
desafectant-lo del domini públic i qualificant-lo com bé patrimonial. 
 
SEGON.- Sotmetre l’expedient a informació pública, per termini de 15 dies, comptats a partir 
de la publicació de l’anunci en el Butlletí Oficial de la Província, perquè es puguin formular les 
al·legacions que es considerin convenients. 
 
De no formular-se reclamacions durant el termini d’informació pública, es considerarà 
aprovada definitivament l’alteració de la qualificació jurídica del subsòl del terreny esmentat. 
 
TERCER.- Facultar indistintament al Sr. Alcalde i al Tinent d’alcalde d’Urbanisme i Habitatge, 
de la manera més amplia possible, per a la formalització i execució del present acord, així com a 
resoldre totes les qüestions que pugui plantejar la seva execució, fins i tot fer inmatriculacions, 
segregacions, rectificacions, descripció de la resta de finques, etc., si s’escau. 
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26 - REGLAMENT DEL SERVEI DE L’APARCAMENT MUNICIPAL 
DE CAMIONS DEL CAMI DELS JONCS (Gavà) 

 
PRIMER.- Estimar parcialment les al·legacions presentades per Guillermo López Mateo i 
Edilberto Freire García, en nom i representació de Gavatranspark, SCCL. (RE. 6314 de 29 
d’abril) i desestimar les al·legacions presentades per Isabel Seba Mila i 1987 més ( RE. 6375 de 
29 d’abril), en relació al Reglament del  Servei de l’aparcament municipal de camions del Camí 
dels Joncs , en base als informes que consten a l’expedient administratiu, que s’accepten i 
s’incorporen al present acord com a motivació, a l’empara d’allò que estableix  l’art. 89-5 de la 
Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Publiques i del 
Procediment Administratiu Comú. Una fotocopia compulsada dels esmentats informes 
s’adjuntaren a la notificació que es practiqui als interessats. 
 
SEGON.- Aprovar definitivament  el Reglament del  servei de l’aparcament municipal de 
camions del Camí dels Joncs, que consta de 13 articles i una disposició transitòria, que va ser 
aprovat inicialment per acord de Ple de 24 de febrer de 2005, i sotmès a informació pública 
durant el període de trenta dies hàbils, mitjançant anunci al Butlletí Oficial de la Província  de 
14 de març de 2005, al Diari Oficial de la Generalitat de 24 de març de 2005, a la Vanguardia del 
18 de març de 2005, i al tauler d’anuncis de l’Ajuntament. 
 
TERCER.- Trametre a l’Administració de l’Estat  i a la de la Generalitat de Catalunya, en el 
termini de 15 dies, l’acord d’aprovació definitiva del Reglament i la còpia íntegra i fefaent 
d’aquest, i publicar-lo en el Butlletí Oficial de la Província, inserir-lo en el tauler d’anuncis de la 
Corporació i anunciar al DOG la referència del BOP en que s’hagi publicat íntegrament el text. 
Entrarà en vigor un cop publicat el text complet i hagi transcorregut el termini de 15 dies hàbils 
previst a l’art. 65.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 
 
QUART.- Ratificar, en allò que fos menester, l’acord de Ple de 26 de setembre de 1991, pel qual 
s’establia com a sistema de gestió del servei d’aparcaments de camions el de gestió directa, en la 
seva modalitat de gestió per Societat mercantil amb capital íntegrament públic, i s’encomanava 
la gestió a l’empresa de capital íntegrament municipal, Gavanenca de Terrenys i Immobles, SA:  
 
CINQUÈ.- L’entrada en vigor  d’aquest Reglament implicarà l’extinció de qualsevol dret que es 
pugui existir sobre la gestió i/o del servei d’aparcament, moment en que GTI.SA, comunicarà 
als actuals usuaris del servei l’inici de la convocatòria pública per l’adjudicació de places, en 
aplicació de la disposició transitòria primera del Reglament.  

 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per catorze (14) vots a favor (12 PSC i 
2 CiU), cap en contra i sis (6) abstencions (3PPC, 2 EUiA i 1 ERC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 

 
---------- 

 
Després de l’explicació d’aquest punt de l’ordre del dia per part del Sr. Vicente Navarro 
Sierra, va fer ús de la paraula el Sr. Jaume Grau, en nom d’EUiA, el qual va demanar si es 
podria explicar quin era el contingut de les al·legacions formulades per la Sra. Isabel Seva 
Milà i les altres 198 persones, que havien estat objecte de desestimació, mentre que d’altra 
banda, s’havien estimat parcialment les formulades per l’entitat Gavatranspark. 
 
De la seva banda el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, va manifestar que el seu grup 
seguiria mantenint l’abstenció en aquesta qüestió, no tant per qüestió de redactat o pel 
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contingut del reglament en sí, sinó per altres qüestions que també van portar a l’abstenció 
d’ERC en el ple en el seu moment.  
 
A continuació, el Sr. Vicente Navarro va assenyalar que les al·legacions formulades per la 
Sra. Isabel Seva Milà i altres 198 persones, feien referència en essència a diverses qüestions 
jurídiques, com per exemple, la dels possibles drets adquirits, després d’un determinat 
període de temps d’utilització de les instal·lacions de l’aparcament, etc., que havien estat 
rebutjades pels Serveis jurídics de l’ajuntament.  
 
El Sr. Jaume Grau va fer novament ús de la paraula, indicant que considerava poc acurat 
no donar una resposta més àmplia, afegint que respecte d’aquesta qüestió s’havia generat 
un conflicte que ja feia temps que durava, i del qual n’havia sentit a parlar en diverses 
ocasions, atesa la seva condició de membre del consell d’administració de l’empresa 
municipal GTI, SA. En qualsevol cas, el Sr. Grau va dir que més aviat donava la sensació 
que es volia posar punt i final a la gestió que s’havia portat fins ara, sense l’acord de l’altra 
part implicada. Precisament per això, el Sr. Grau va assenyalar que ja que el nou 
reglament que s’aprovava no descartava cap possibilitat de gestió, va demanar que 
s’esperés un temps per tal de parlar i dialogar amb l’entitat cooperativa de transportistes o 
qualsevol altra que estés interessada en portar a terme la gestió, i en aquest sentit, buscar 
una fórmula que donés satisfacció tant a l’ajuntament com als mateixos transportistes. En 
qualsevol cas, el Sr. Grau va manifestar que pel seu grup municipal, aquest servei 
municipal, que de forma encertada es va crear en el seu dia, hauria de continuar sent un 
servei ofert prioritàriament als transportistes de Gavà, i en especial, per tal d’intentar 
compensar les desigualtats que es produien en aquest sector, atès que per alguns 
transportistes era realment molt difícil trobar aparcaments alternatius, i més si es tenien 
en compte al mateix temps les desigualtats de renda que existien en el sector. Per això, el 
Sr. Grau va dir que en el periode que s’obria, el seu grup analitzaria bé el reglament. 

 
 

27 - COMPROMÍS DE CONSTITUCIÓ D’UNA COMUNITAT DE MUNICIPIS PER A  
LA GESTIÓ DIRECTA I ASSOCIADA D’UN PROGRAMA DEL 

CANAL MULTIPLEX DE TELEVISIÓ DIGITAL LOCAL. 
 

 Primer.- Adoptar el compromís d’aquest Ajuntament de constituir una Comunitat de 
Municipis amb els Ajuntaments de Gavà, Castelldefels, El Prat, Viladecans i Sant Boi de 
Llobregat, per a la gestió directa i associada del programa de televisió local amb tecnologia 
digital del canal múltiplex de la demarcació corresponent. 
 
Segon.- Sol·licitar la concessió administrativa corresponent per a la gestió directa de programes 
de televisió local amb tecnologia digital, dintre del canal múltiplex corresponent a aquesta 
demarcació. 
 
Tercer.- Notificar el present acord als municipis de Castelldefels, El Prat, Viladecans i Sant Boi 
de Llobregat, pel seu coneixement i efectes, així com a la Subdirecció de Mitjans Àudio-visuals 
de la Secretaria de Comunicació del Departament de Presidència de la Generalitat de Catalunya, 
formalitzant així la sol·licitud de concessió. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per tretze (13) vots a favor (12 PSC i 1 
ERC), cap en contra i set (7) abstencions (3PPC, 2 EUiA i 2 CiU), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 

---------- 



 22 

Després de l’explicació de la proposta d’acord per part de la Sra. Laura Barrufet, en la qual 
va destacar, en essència, que cap a l’any 2008 es pasaría d’una televisió analógica a una 
televisió amb tecnologia digital, la qual cosa implicava una nova reestructuració dels 
canals, que donaria lloc a una televisió supramunicipal, afegint en aquest sentit que per tal 
de poder seguir emetent amb unes certes garanties, Gavà i altres municipis de les rodalies 
s’havien associat amb una comunitat d’audiovisuals per tal de poder optar a un dels canals 
multiplex. 
 
Seguidament el Sr. Jaume Grau, en nom d’EUiA, va manifestar que tal i com ja havia 
indicat en la Comissió informativa, el seu grup no s’oposava a que la ciutat de Gavà fes el 
salt cap a la televisió digital, atès que ja comptava amb una valuosa experiència en el mon 
de la televisió local, i per tant, podria ser una oportunitat òptima si la resta de municipis 
assumien el compromís de crear un òrgan consorciat, mancomunat o similar, per tal de 
gestionar en comú aquesta nova televisió. Tanmateix, el Sr. Grau va avançar que l’anterior 
comportaria una inversió econòmica bastant significativa, i més si algun Ajuntament 
decidís finalment retirar-se d’aquest projecte. Així les coses, el Sr. Grau va dir que la 
valoració final d’aquest projecte no es podia fer ara, sinó en el moment en què hi hagués 
una proposta en ferm i una estimació econòmica seriosa, indicant a aquests efectes que ja 
havia demanat en la comissió informativa si se li podien avançar xifres, per molt 
provisionals que fossin, sense que es donés cap dada orientativa al respecte, la qual 
significava que tot estava en una fase molt embrionària. Finalment, i amb independència 
de la necessitat de començar a treballar aquest projecte, atesa la seva magnitud, el Sr. Grau 
va dir que certament, amb la nova televisió digital de caràcter supramunicipal, no hi 
hauria la proximitat que en aquests moments ens oferia GTV, SL, de tal manera que un 
dels arguments de més pes que sempre s’havien donat per justificar la inversió, podria 
quedar una mica diluït, fet aquest que ja es valoraria en el seu moment, raó per la qual 
EUiA s’abstindria en aquest moment, en espera de la futura valoració econòmica. 
 
De la seva banda el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, va dir que la seva intervenció venia 
motivada pel fet d’anunciar un canvi en el sentit del vot expressat en la comissió 
informativa, passant de l’abstenció al vot afirmatiu, tota vegada que malgrat que per part 
del seu grup, la valoració inicial de la creació de la televisió local i del seu 
desenvolupament havia estat força crítica, en aquests moments, atesa l’existència d’una 
nova legalitat i d’una nova tecnologia, hi havia l’oportunitat de redimensionar i encarar la 
manera de fer de la nostra televisió local, fins i tot, afavorint la seva capacitat de producció 
i de treballar més decididament en altres àmbits. Finalment, el Sr. Reyes va dir que potser 
el que caldria seria ampliar al màxim possible el nombre de municipis, ja que sinó, els 
números potser no sortirien. 
 
Així mateix el Sr. Josep Mª Llobet, en nom del PPC, va manifestar que també farien palesa 
una certa rectificació del seu vot, però no tant respecte de l’expressat en la comissió 
informativa, sinó del que es va emetre en el moment en què es va constituir GTV,SL, ja 
que el seu grup va ser l'única formació política del ple que hi va votar en contra, però no 
pel fet de pensar que no podés ser una bona eina al servei de la ciutat, sinó pel fet de que 
pensaven que el seu cost podria ser molt elevat, com així ho havia confirmat el pas del 
temps, i també per una excessiva instrumentalització política, aspecte aquest respecte del 
qual hi havia una certa coincidència entre les diverses forces polítiques. Tanmateix, el cert 
era que ara teníem una televisió en marxa, i que per tant, el que calia era optimitzar-la al 
màxim. En aquest sentit, tota vegada que teníem una televisió en funcionament, calia 
tocar de peus a terra i donar-li una sortida, raó per la qual el Sr. Llobet va anunciar que el 
seu posicionament seria l’abstenció. Ara bé, al mateix temps, va manifestar que s’obrien 
moltes incògnites, i per tant, en aquests moments no es podia assegurar que la televisió 
digital ens portaria cap a una televisió millor, amb més continguts i amb un cost realment 
inferior. En darrer terme, el Sr. Llobet va demanar a l’equip de Govern que no esperés a la 
creació d’una televisió amb altres ajuntaments, per tal de fer-la més plural i objectiva, sinó 
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que comencés ja des d'ara a treballar en la doble direcció d’una televisió més plural i amb 
un cost notablement inferior a l’actual. 
 
A continuació va fer ús de la paraula el Sr. Alcalde, només per indicar que en relació a les 
anteriors afirmacions del Sr. Grau, tot just s’estava en la fase inicial, consistent en la 
determinació d’una figura que permetés l’associació dels municipis interessats en una 
forma de gestió idònia per a tots ells; afegint al mateix temps que no compartia la diagnosi 
del Sr. Llobet, atès que no totes les forces polítiques estaven disconformes amb la gestió de 
GTV, SL, ja que evidentment, el grup municipal del PSC estava decididament a favor de 
dita gestió, ni tampoc el panorama descrit pel Sr. Llobet s’ajustava a la realitat. Ara bé, 
divergències al marge, el Sr. Alcalde va manifestar que es tractava d’un pas necessari, per 
tal de poder optar a un canal múltiple. 
 
Finalment, va intervenir el Sr. Grau, indicant que amb els centenars de milions de pessetes 
que havia costat GTV, SL fins ara, si hi havia un termini de quatre anys per canviar tota la 
tecnologia, va dir que potser ja era hora de començar a pensar en congelar les inversions 
previstes a GTV, SL, tota vegada que amb tota seguretat s’hauria d’afrontar en poc temps 
una inversió molt més gran.   
 
Va respondre el Sr. Alcalde, manifestant que les inversions previstes amb la nova 
tecnologia serien molt difícils d’afrontar per un únic Ajuntament, però el fet de que hi 
participessin diversos municipis, ens havia d’encoratjar a tirar-la endavant.  

 
 

 
PART DEDICADA AL CONTROL I FISCALITZACIÓ 

DELS ÒRGANS DE GOVERN 
 

 
 

PRECS I PREGUNTES 
 
En el torn de Precs i Preguntes, el Sr. Alcalde va dir que no  hi havia cap una pregunta 
formulada durant la passada sessió ordinària que encara restés per contestar, per la qual cosa es 
va procedir directament a contestar els precs o preguntes que, prèviament i per escrit presentat 
més de vint i quatre hores d’antelació, havien estat formulades pel diferents regidors o grups 
amb municipals. Tot seguit es reflecteix a l’acta el contingut de les interpel·lacions formulades i 
de les corresponents respostes. 
 
El primer Grup Municipal a qui el Sr. Alcalde va donar la paraula per començar a formular els 
precs o preguntes prèviament anunciats per escrit, va ser el Grup Popular.  
 
Efectivament. El portaveu del mateix Grup Sr. Llobet va donar lectura a un prec en el qual, i com a 
antecedents es deia que, atès que el proppassat dia 8 de juny de 2005 va estar denegada l'entrada a 
territori del Sàhara Occidental, a l'Aaaiun, a una delegació de parlamentaris del Parlament de 
Catalunya amb l’objectiu principal de verificar la situació real dels drets humans de la població 
saharaui a la zona ocupada del Sàhara, tenint prevista una agenda de visites incloent a tots els 
actors de la zona; atès que des del Ministerio de Asuntos Exteriores no es va vetllar per protegir els 
drets dels representants del poble de Catalunya entenent que des de l'esmentat Ministeri no es pot 
pactar amb les autoritats marroquines qui pot entrar o no al territori del Sàhara Occidental, 
territori que segons la legalitat internacional no està administrat pel Marroc; atesa la injustificada 
situació d'indefensió en que es va trobar la delegació catalana a l'Aaaiun quan va ser retinguda a 
l'aeroport sense cap mena d'assistència per part de la diplomàcia espanyola i davant que la 
delegació catalana de parlamentaris no ha estat la única a qui s'ha impossibilitat l'entrada al 
territori del Sàhara Occidental després dels greus fets que s'han produït darrerament al territori 
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del Sàhara Occidental: les manifestacions a l'Aaaiun i la repressió posterior de les autoritats 
marroquines; atès que aquests fets, impossibilitar l'entrada de delegacions com la de parlamentaris 
catalans, així com les darreres informacions sobre la situació al territori del Sàhara occidental, 
constitueixen un motiu de preocupació sobre quina pot ser la situació real de la població saharaui 
en les zones ocupades i davant que el Consell de Seguretat de les Nacions Unides va adoptar per 
unanimitat el 31 de juliol  de 2003 la resolució 1495, resolució que va recolzar el Pla de Pau per la 
lliure determinació del poble del Sàhara Occidental considerant aquest com una solució òptima 
basada en l'acord de les dues parts; i atesa l’estreta relació del poble saharaui amb la ciutadania de 
Gavà, que any rere any acull a infants que estan sofrint les conseqüències d’aquest conflicte, doncs 
provenen dels camps de refugiats saharauis del sud d’Argèlia, i davant els vincles que uneixen el 
nostre municipi amb la “ciutat agermanada” de Gleiba-El-Fula, el Grup del PPC volia formular el 
Prec següent: 1. Que l’Ajuntament de Gavà recolzi i doni suport en tots els seus termes al 
comunicat conjunt signat pels grups parlamentaris de CiU, ERC, PPC i ICV-EA sobre el viatge de 
diputats catalans al Sàhara que s'adjunta com annex amb aquest prec i en el que es reitera que el 
futur del conflicte del Sàhara Occidental passa pel compliment del Pla Baker, l'organització d'un 
referèndum transparent per a l'exercici de l'autodeterminació del poble saharaui i el compliment 
de les resolucions de les Nacions Unides. 2. Traslladar aquest acord als Grups Parlamentaris del 
Parlament de Catalunya i al Ministerio de Asuntos Exteriores. 

 
Per part de l'Equip de Govern va contestar la Tinenta d’Alcalde de L’Àrea de Presidència, Sra. 
Laura Barrufet, dient que el govern municipal recolza les afirmacions que vostès fan en el seu 
prec, és a dir, que el futur del Sàhara Occidental passa pel compliment del Pla Baker, 
l’organització d’un referèndum transparent per a l’exercici de l’autodeterminació del poble 
sahrauí i el compliment de les resolucions de les nacions unides. 
 
I les comparteix per convicció política i pel compromís solidari d’aquesta ciutat i de la seva 
societat vers el poble saharauí. Compromís, que no solament es concreta en gestos simbòlics 
com és ara posar la bandera que representa aquest poble davant l’Ajuntament, sinó en donar 
suport a projectes de cooperació impulsats per la societat civil, com ara les colònies d’infants 
sahrauís, l’agermanament amb Gleibat el Fula, o activitats per sensibilitzar els ciutadans i les 
ciutadanes de Gavà sobre la realitat en la que viu el poble del desert. Un conjunt d’accions que, 
com vostès diuen, han reforçat la vinculació de Gavà amb el Sàhara. 
 
Un compromís que no solament comparteix el govern municipal, i el seu grup municipal, sinó 
com recordaran  el Ple Municipal, a través de la declaració política que es va aprovar fa tan sols 11 
mesos, amb els vots a favor del PSC, EUiA, CiU, ERC i IC-EV-IG. Una declaració que, en essència, 
manifesta l’adhesió de l’Ajuntament de Gavà a una resolució aprovada per les entitats 
municipalistes de Catalunya , i en la que el Ple dona suport a l’aplicació del Pla de Pau aprovat pel 
Consell de Seguretat de Nacions Unides; en la que l’Ajuntament demana la seva aplicació 
immediata i en la que es denuncia els moviments obstruccionistes per la seva aplicació; en la que 
es manifesta que el poble saharaui té dret a viure en pau i llibertat al seu territori del Sàhara 
Occidental.  
 
Una declaració en la que es sol·licita al Govern de la Generalitat, al Govern de l’Estat i a la Unió 
Europea, que defensin l’aplicació de la legalitat internacional que reconeixen el dret del poble 
sahrauí a decidir el seu futur. 
 
Una declaració, que es va traslladar als grups del Parlament de Catalunya i les associacions de 
solidaritat i cooperació de la ciutat. 
 
Per tant, l’Ajuntament de Gavà, recentment, ja s’ha pronunciat  i així s’ha comunicat a diferents 
instàncies, sobre la qüestió del Sàhara Occidental. Una posició que coincideix, bàsicament, amb 
les reflexions que ara el seu grup ens trasllada en l’enunciat del seu prec. Per aquest motiu, no 
veiem la necessitat de tornar a expressar a diferents instàncies, una posició que ja ha expressat 
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tant l’equip de govern com el Ple d’aquest Ajuntament a través de la declaració que 
esmentàvem.  
 
 
En un segon prec el PPC, mitjançant en aquest cas el Sr. Sáez, davant les queixes rebudes dels 
veïns de l’avinguda Diagonal amb motiu dels sorolls que patien, procedents – es deia - dels 
aparells d’extracció de fums situats a l’entrada del pàrking en front al mercat de Sant Michel, 
sorolls que, a més a més i per l’època de l’any en la qual ens trobàvem,  s’aguditzaven les 
conseqüències, pregava l’equip de govern, que, quan més aviat millor, adopti les mesures 
necessàries que solucionin els sorolls i garanteixin el descans dels ciutadans afectats.  
 
Va contestar la Regidora de Medi Ambient Sra. Brugués Jardí dient que l’Ajuntament de Gavà 
no tenia constància que s’hagués rebut cap queixa per part dels veïns amb relació al soroll que 
generen els aparells d’extracció de fums del pàrking de la plaça Balmes. Un cop consultada 
l’Associació de Veïns de Diagonal, va dir la regidora, se’ns manifesta que tampoc es té 
coneixement d’aquestes queixes. Tot i això, va afegir, l’Ajuntament de Gavà realitzarà les 
inspeccions necessàries per identificar si existeix un problema de sorolls i solucionar-lo. 
 
 
En un altre, també del PPC,  el Sr. Sergio Engli, en representació de l’esmentat grup municipa,   
exposava que les Cases Regionals havien estat sempre un dels eixos vertebradors de la vida social 
a la nostra ciutat. Una d’elles, en concret – digué - la Casa de València, acompleix el proper any 
el seu 25è aniversari. El nostre Ajuntament – va afegir el regidor - sempre ha estat darrera de 
totes les activitats que aquesta Casa ha realitzat i realitza per augmentar el coneixement de 
realitats socials d’altres comunitats autònomes, i en concret de la valenciana, que remarquen i 
enriqueixen la nostra capacitat cultural i social (a Valencia és conegut que Gavà té la única falla 
que es crema cada any fora de la seva comunitat). Donada la significació per a la nostra ciutat 
que una entitat com aquesta acompleixi 25 anys,  el PPC pregava l’equip de govern que doni el 
màxim suport possible, tant en mitjans personals com econòmics, per a què la Festa del 25è 
aniversari de la Casa de Valencia a Gavà tingui tots els elements que la facin inoblidable per a 
tots els ciutadans de Gavà, i en especial, per a tots els socis d’aquesta Casa que tant han lluitat 
per la seva permanència. 
            
Va contestar aquest prec del PPC  la Sra. Anna Becerra, Tinenta d’Alcalde de Serveis Personals, 
dient que l’equip de govern manifestava que continuaria donant suport als actes que organitza 
la Casa de València, tant amb mitjans personals com econòmics, com venia fent fins A més,  
amb motiu la Festa del 25è aniversari, li donaria el mateix suport extraordinari que havien 
tingut altres, com la Casa d’Andalusia o la Casa d’Aragó. Afegint finalment, que ja s’havia parlat 
amb el President de la Casa de València, qui era coneixedor d’aquest suport extraordinari. 
 
 
Novament va intervenir el portaveu del PPC, Sr. Llobet, qui va exposar que, un cop arribada la 
temporada d’estiu, l’Ajuntament té el deure de procurar que la platja de la nostra localitat es 
trobi en unes condicions òptimes pel bany. Degut a que, novament, aquest any no s’ha lliurat 
cap Bandera Blava a cap municipi del Baix Llobregat, tenint en compte que només Castelldefels 
l’havia demanat i havia fet els esforços per optar a aconseguir-la. I davant que el distintiu 
“Bandera Blava”, un guardó lliurat per l’associació Blueflag a les platges de millor qualitat en 
condicions i serveis, és la millor forma d’acreditar unes condicions pel bany immillorables, amb 
les conseqüents repercussions pel que fa al turisme i la projecció de la ciutat, el Grup del PPC 
preguntava: Per quin motiu l’Equip de Govern no ha optat a aconseguir la Bandera Blava per la 
platja de Gavà?. Té intenció l’Equip de Govern de prendre les mesures necessàries per tal de que 
la temporada que ve la platja de Gavà sigui mereixedora de la Bandera Blava? 
  
Va contestar per l'Equip de Govern la Sra. Jardí dient que  les platges de Gavà gaudeixen com 
cada any d’una atenció especial per part de les institucions amb competència en el litoral. En 
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aquest sentit, cal esmentar - va dir la regidora - que l’Agència Catalana de l’Aigua realitza 
periòdicament anàlisis exhaustius per al controls de la qualitat de l’aigua del mar. L’Entitat del 
Medi Ambient realitza periòdicament la neteja de la sorra i el manteniment dels equipaments, 
com la senyalització, les dutxes, les passeres de fusta i les zones de jocs infantils. A més, 
l’Ajuntament de Gavà realitza patrulles especials de la Guàrdia Urbana Local i s’encarrega del 
control de les activitats dels xiringuitos de la platja. A més, cada any es compta amb el suport de 
Creu Roja, que efectua tasques de vigilància i primera atenció als banyistes. Totes aquestes 
accions realitzades des de les diferents administracions, garanteixen la qualitat de les nostres 
platges, tal com s’evidencia amb l’atorgament de les quatre estrelles que cada any reben les 
platges de Gavà, concedides per la Generalitat de Catalunya en funció dels controls periòdics 
que realitza de les nostres platges. En aquest sentit, i sense desmerèixer el guardó lliurat per 
l’associació Blueflag, considerem – va dir també la regidora - que els controls periòdics que 
efectua la Generalitat de Catalunya, la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana i 
l’Ajuntament de Gavà, que fan que les nostres platges siguin mereixedores de les estrelles de 
qualitat, garanteixen abastament un control i supervisió de la qualitat de les nostres platges, 
motiu pel qual l’Ajuntament de Gavà no ha emplenat el qüestionari per sol·licitar l’atorgament 
de la Bandera Blava, per part d’aquesta associació, per al municipi de Gavà. Per tant, diria 
finalment la Sra. Jardí, l’Ajuntament de Gavà considera molt més prioritària la bona qualitat de 
les platges que no pas la concessió de la bandera blava. 
          
 
Finalment, el mateix Sr. Llobet, davant – digué - l’aprovació definitiva del Pla Director Costaner 
el passat 6 de juny de 2005 i atenent a que aquest Pla afectava a diverses pastilles del barri de la 
nostra ciutat; i atenent a que aquest Grup Municipal va demanar per escrit a l’Equip de Govern 
quines havien estat les al·legacions fetes a aquest Pla en el cas en que s’haguessin realitzat, sense 
rebre resposta a data d’avui, preguntava: 1. Va presentar l’Ajuntament de Gavà esmenes al Pla 
Director Costaner? Quines van ser?. 2. Quin és el capteniment de l’Equip de Govern vers 
l’aprovació d’aquest Pla i els efectes que produirà la seva aplicació a la nostra ciutat?  
 
Va contestar el Tinent d’Alcalde d’Urbanisme i Habitatge, Sr. Vicente Navarro, dient  que, en 
relació a la primer qüestió, l’Ajuntament va presentar esmenes al Pla Director Urbanístic del 
Sistema Costaner, les quals va ser explicades puntualment en una Comissió Informativa 
d’Urbanisme abans de que foren aprovades en Junta de Govern. En quan a quin és el 
comportament de l’Equip de Govern vers l’aprovació d’aquest Pla i els efectes que produirà la 
seva aplicació a la nostra ciutat, digué el Sr. Navarro que l’equip de govern estava 
moderadament satisfet en quant estava en gran mesura  d’acord amb el plantejament que feia el 
Pla  Director per al nostre municipi. Tot i que - va dir - no havia estat acceptat tot el que es 
pretenia en relació al sector entre la Av. Del Mar i Castelldefels (recordar que es demanava la no 
inclusió en el PDSUC), si que restem moderadament satisfets en la mesura que se li atribueix al 
municipi la competència per determinar la seva futura classificació urbanística, en base al model 
de  desenvolupament urbanístic que decideixi. Finalment, el Sr. Navarro, sobre la darrera 
qüestió dels efectes de la seva aplicació a la nostra ciutat, digué que la recuperació en diversos 
graus d’algunes zones de valor ecològic, els semblava el més adequat. 
 
 
Novament en relació a aquest mateix  tema va demanar l’ús de la paraula el Sr. Llobet, qui,  
desprès de que l’Alcalde se la donés  --tot i que amb la condició de ser breu en la rèplica atès que 
no estàvem pròpiament en un debat sobre aquesta qüestió-- va dir que havia fet aquestes 
preguntes perquè, quan es va tractar de les al·legacions a presentar per l’Ajuntament al Pla 
Director, s’havia parlat de demanar a la Generalitat que, el sostre que correspondria al sector 
situat entre l’avinguda del Mar i el terme de Viladecans (que es classificava a l’esmentat Pla com 
SNU ), es  pugés traslladar o acumular a altres sectors  del terme edificables, al·legació/petició 
aquesta que al grup municipal popular – digué - li  semblava correcta. Tanmateix, recentment, 
en una compareixença del Conseller en el Parlament i en relació a l’esmentat Pla Director del 
Sistema Costaner, havia fet referència a que els Alcaldes de Gavà, Castelldefels i Viladecans no 
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estaven contents, i en preguntar-li si podia concretar en quins aspectes no ho estaven, va 
contestar que, entre d’altres qüestions, en el fet de no poder acumular el sostre de l’esmentat 
sector en altres sectors del terme municipal. Això, va dir el Sr. Llobet (que, alhora que regidor 
de l’Ajuntament, és diputat del Parlament de Catalunya), era una mala notícia, motiu pel qual el 
que volia era alguna precisió o aclariment envers sobre l’estat d’aquesta qüestió.  
 
I el Sr. Navarro va contestar que, realment, no havia hagut una resposta explícita sobre aquesta 
qüestió, com tampoc havien rebut altres Ajuntaments respostes explícites sobre qüestions que 
havien plantejat arran el Pla Director del Sistema Costaner. D’altra banda, va precisar que el 
sector de referència, pròpiament, no tenia sostre o aprofitament, en la mesura que es trava d’un 
sòl abans classificat de Sòl Urbanitzable No Programat. En realitat, el que s’havia demanat a la 
Generalitat era que el sostre potencial global corresponent a Gavà,  que preveia el PGM, es 
mantingués, de manera que aquest sostre total no es veiés disminuït com a conseqüència de la  
nova classificació i inedificabilitat del sector situat entre l’avinguda del Mar i Viladecans. I tot i 
que, era cert, que sobre la qüestió així plantejada no s’havia rebut una resposta expressa, si li 
constava que en la futura revisió del PGM aquest plantejament es tindria en compte. 
 
 
Acabat el torn corresponent al PPC, es va iniciar el torn d' EUiA. 
 
I així la Sra. Emma Blanco, en un primera intervenció, atès – digué - que les agressions sexuals, 
els maltractaments i la violència de gènere en general son sens dubte una de les xacres que 
afecten avui en dia a la societat; atès que determinats col·lectius, com per exemple el de les 
dones immigrants, es veuen especialment afectats per aquestes problemàtiques; i atesa la 
responsabilitat de l’administració pública a tots els nivells, inclòs el local, pel que fa a la 
sensibilització i informació sobre aquestes problemàtiques, acabava sol·licitant que l’Equip de 
Govern faci les gestions oportunes per tal de que als mitjans de comunicació local es duguin a 
terme campanyes de sensibilització pel que fa a la problemàtica de les agressions i els 
maltractaments al llarg de tot l’any. I que impulsi campanyes de difusió dels drets i recursos 
destinats a dones víctimes de violència de gènere, així com programes específic adreçats a 
l’atenció de dones immigrants víctimes de violència de gènere. 
 
Va respondre la Regidora d’Acció Cívica Sra. Carmen León dient que els mitjans de 
comunicació locals es sumaran a la difusió de les campanyes de sensibilització respecte de la 
problemàtica de les agressions i els maltractaments. Així mateix va afegir que l’Equip de govern 
és, des de fa temps, sensible a aquesta problemàtica, i no només a aquest col·lectiu concret, sinó 
a totes les dones que la pateixen. És per això, que cada any, coincidint amb el 25 de novembre, 
Dia Internacional Contra la Violència de Gènere, s’organitza una setmana de sensibilització i 
difusió dels drets i recursos destinats a dones víctimes de violència de gènere. 
 
 
El portaveu del mateix Grup, Sr. Jaume Grau, i atès --digué-- que durant les vacances escolars, 
per als pares i mares que treballen els resulta complicat tenir cura dels fills i filles; i atès també 
que el cost dels casals organitzats per associacions o esplais es força elevat per a moltes 
economies domèstiques, i especialment greu en el cas de treballadors o treballadores en precari i 
famílies monoparentals, va sol·licitar que s’estableixin beques per a les famílies amb menys 
recursos de cara a poder assumir el cost dels esmentats casals. 
 
Sobre aquest prec, també en aquesta ocasió la Sara. Carmen León va dir que l’Ajuntament de 
Gavà, sensible a aquesta realitat, ja fa temps que va establir la possibilitat de que les famílies amb 
recursos limitats sol·licitin beques per als casals d’estiu. 
 
Passant a una altra qüestió, la Sra. Emma Blanco va sol·licitar que, ateses les dificultats en les 
que es poden trobar els pares i mares de criatures petites per a poder participar en activitats 
públiques organitzades des de l’Ajuntament, pel fet de no tenir amb qui deixar aquestes 
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criatures, i atesa la importància de garantir des de l’Ajuntament que tothom que vulgui pugui 
participar de les activitats públiques organitzades des del consistori, s’estableixi un servei de 
guarderia durant les activitats públiques organitzades per l’Ajuntament.  
 
Sobre aquesta sol·licitud o prec, en aquesta ocasió la Sra. Anna Becerra, va contestar que l’equip 
de Govern era coneixedor i conscient de la situació exposada, i en la línia d’anar adaptant els 
serveis a les necessitats de les famílies de la ciutat, ha començat a treballar-ho. Per exemple ja 
s’ha ofert al Consell Escolar Municipal i en altres activitats municipals, i la voluntat és anar 
incrementant-lo.  
 
 
També per part d’EUiA i la Sra. Emma Blanco, es va plantejar un prec en el qual, en base - es 
deia - al mal estat de conservació dels carrers Artur Costa, Vila i Vilà, Antoni Rovira i Virgili, F 
Rius i Taulet i el carrer de les Moreres, sobretot pel que fa a les voreres i la senyalització viària, 
com en el cas dels passos de zebra, i la perillositat que aquest fet suposa per als i les vianants, es 
sol·licitava que es duguin a terme les tasques de manteniment adequades per a garantir un 
correcte estat de les voreres i la senyalització viària als esmentats carrers 
 
En contestació a aquest prec i per part de l’Equip de Govern, el Tinent d’Alcalde de Serveis 
Municipals, Via Pública, Medi Ambient i Seguretat Ciutadana, Sr. José Obispo, respecte les 
tasques de conservació de les voreres dels carrers Artur Costa, Vila i Vilà, Antoni Rovira i 
Virgili, F. Rius i Taulet i el carrer de les Moreres,  va dir que, com en la resta de la població, els 
serveis de manteniment actuen de forma constant en la resolució dels desperfectes que es 
produeixen en el dia a dia. En aquests moments no destaca en aquest conjunt de carrers cap 
incidència que comporti perill per als vianants. D'altra banda  va afegir que, actuacions de 
major envergadura destinades a la millora de la via pública, es contemplen en la planificació del 
programa municipal d'inversions i es realitzen d'acord amb la disponibilitat pressupostària 
existent. Finalment, i en quant a la senyalització viària, digué que estava dintre de la planificació 
de l'equip de senyalització, i en els pròxims dies estava prevista la seva execució. 
 
 
Acabat el torn corresponent al Grup d'EUiA, es va iniciar el de CiU, sent en tots els casos el Sr. 
Xavier Alavedra qui va prendre la paraula per a formular oralment els precs o preguntes 
formulats prèviament per escrit amb, si més no, vint i quatre hores d'antelació al començament 
de la sessió.  
 
En el primer, i davant les queixes dels veïns i veïnes de la Ctra. Sta. Creu Calafell, carrer 
Salamanca, Fortià i zona de les panes, pel vandalisme que pateixen cada cap de setmana des de 
que es van inaugurar les carpes del Cel (ja que grup de joves, al tancar les carpes, es dirigeixen 
cap a Gavà per anar a buscar el tren, passen per les zones afectades i provoquen trencaments de 
retrovisors de cotxes, orinen a la via publica, trucades als timbres, etc.), el Sr. Alavedra va pregar 
que l’equip de govern posi fi  els actes vandàlics que pateixen els veïns i veïnes de la zona 
anteriorment esmentada, amb efectius de policia local. Esperem – va dir -  que aquest sector de 
la ciutat pugui tornar a la normalitat. 
 
Va respondre el Sr. José Obispo dient que l'equip de govern és coneixedor del problema que 
s’està ocasionant alguns caps de setmana, per a això hi ha en marxa un servei especial de 
vigilància, i d'aquesta manera, intentar solucionar aquests problemes. S'ha de tenir en compte – 
va dir també - que l'objectiu principal de les carpes és donar un servei als nostres joves perquè 
tinguin un lloc d'oci i evitar desplaçaments a altres poblacions amb el risc que això comporta. 
Finalment, comentar que l’equip de govern ha fet una crida pública per conscienciejar als 
usuaris i les usuàries de les zones de lleure que desenvolupin un ús cívic i respectuós dels espais 
públics. Un ús que compatibilitzi la diversió amb el dret al descans dels veïns i les veïnes.  
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En un altre prec, el Sr. Alavedra va exposar que, amb motiu del tancament de les dues estafetes de 
correus situades al centre de la ciutat, una a l’antic Ajuntament i l’altra a l’antiga oficina de correus 
del carrer Ntra. Sra. de Montserrat, el grup municipal de CiU havia dut a terme un estudi sobre les 
bústies de correus existents a la ciutat i de la seva ubicació. Actualment existeixen – va dir el 
regidor-- 15 bústies en el municipi ubicades en els següents carrers: Apel·les Mestres, Sant Lluís 
amb Colomeres, Rambla de J. Vayreda, Plaça de magdalena Trias, Santa Teresa amb Diagonal, 
primer de maig amb Ausias March, Roger de flor amb Pere el Gran, Martí l’humà, Can Tries, dues 
a la Rambla de Pompeu Fabra, dues al barri de Gavà Mar i dues al Polígon industrial. Com a 
conclusió hem detectat – digué finalment - la manca de bústies a la zona centre, al barri de les 
Bòbiles i a les urbanitzacions de la Sentiu i Mas Bruguers. Per aquest  motiu pregava l’equip de 
govern que demani a correus la col·locació urgent de bústies a la zona centre, aproximadament 
entre el C/. De Sant Pere amb Ntra. Sra. de Montserrat, al barri de les Bòbiles, i a les 
urbanitzacions de la Sentiu i Mas Bruguers.   
 
Sobre aquest assumpte el Sr. Víctor Carnero va informar que, pel que fa referència a la bústia 
existent a l’edifici de la Casa de la Història, es tornarà a posar a disposició dels ciutadans ben 
aviat, una vegada estiguin acabades les obres. D’altra banda, i posats en contacte amb Correus, 
va dir el regidor, hem estat informats que està previst per a molt aviat, abans d’un mes, 
instal·lar-ne una a la cantonada del carrer de Sant Pere amb el carrer de Ntra. Sra. de 
Montserrat. L’equip de govern – va dir finalment - demanarà a la Prefectura de Correus de 
Barcelona la instal·lació de noves bústies, amb les dotacions necessàries per tal de resoldre la 
mancança del servei en la recollida de cartes als barris de La Sentiu, Les Bòbiles i Mas Bruguers. 
 
 
També el Sr. Alavedra, en un altre prec, va exposar que el diumenge dia 19 de juny i a la 
urbanització de Can Tries,  es va produir un incendi on van fer falta 15 dotacions de bombers per 
a sufocar el foc. Estem a principis d’estiu – va dir - i ja hem tingut el primer avís. Cal accelerar la 
neteja forestal del perímetre dels 25 metres a les urbanitzacions  de Gavà que toquen al bosc. Per 
aquest motiu pregava l’equip de govern que, a la urbanització Mas Bruguers I que limita amb la de 
Mas Bruguers II, l’Ajuntament és faci càrrec de fer la neteja dels 25 metres del talla foc de seguretat 
en la franja que va des de la carretera BV-2041 de Gavà a Avinyonet, al C/. De l’hostal de l’Ase, 
completant d’aquesta manera el cercle de la franja de protecció de la urbanització de Mas 
Bruguers I. El cost que representi completar la protecció, pot repercutir a la urbanització de Mas 
Bruguers II quant s’urbanitzi.   
 
Va respondre el Sr. José Obispo dient que recollia el prec del representant de CiU, i  conforme al 
que ja li havia avançat verbalment, dintre del projecte d'urbanització de Mas Brugués II, a 
l'empresa adjudicatària se li donarà les instruccions oportunes perquè la primera acció que es 
porti a terme sigui la de la neteja forestal des del Camí de Can Mas, per Can Gairal i fins a 
l'Hostal de l'Ase, amb el que es completa el perímetre de circumval·lació de Mas Brugués I i Mas 
Brugués II. 
 
 
Novament el Sr. Alavedra va intervenir recordant que, en el Ple extraordinari celebrat el dia 10 de 
juny, el grup municipal de CiU havia demanat a les autoritats presents que la construcció de la L-2 
del metro, amb les tres estacions previstes per a Gavà i l’estació intermodal,  fos una realitat. Des 
de CiU - va dir - reclamem que en els propers pressupostos de la Generalitat, és contempli una 
partida econòmica per l’inici de les obres de la  línia del metro del Baix Llobregat. Per tant, CiU 
formulava el prec de que el Sr. Alcalde lideri les converses amb la Generalitat per demanar 
l’execució de la línia 12 del metro per a Gavà, donada la seva importància, i la repercussió que pot 
tenir en el bon desenvolupament de la ciutat així com en els nous sectors d’habitatges. 
 
La Sra. Brugués Jardí va respondre que, l’equip de govern i tots els grups polítics presents en 
aquest Ple, han coincidit a afirmar que per a Gavà és crucial la construcció de la Línia 12 del 
metro. Tant és així – va dir la regidora – que, a banda de les gestions realitzades per 
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l’Ajuntament de Gavà a la Conselleria de Política Territorial i d’Obres Púbiques i a la Direcció 
General de Ports i Transports per fer realitat aquest projecte, se suma la voluntat política de tots 
els grups municipals, reiterada en diverses ocasions i expressada en la declaració política 
aprovada per unanimitat en la sessió plenària que va tenir lloc el juliol de 2004. La voluntat de 
l’equip de govern i de l’alcalde és – digué finalment - seguir liderant el treball davant les 
institucions pertinents perquè el futur de la Línia 12 sigui una realitat per al nostre municipi al 
més aviat possible. 
 
 
La darrera intervenció del regidor de CiU en aquest torn de precs i preguntes va anar referida a 
que s’havien assabentat que L’Hospitalet, Cornellà, Sant Boi, Sant Feliu i Sant Joan Despí, 
formaven part dels 61 municipis catalans que mesuraran i controlaran les radiacions que emeten 
les estacions base de telefonia mòbil. El departament d’Universitats i Societat de la informació de 
la Generalitat – va dir el Sr. Alavedra - instal·laran monitors de radio freqüències fixes en aquestes 
poblacions, per a comprovar si les emissions de les antenes s’ajusten a la normativa catalana. Els 
ajuntaments que hi participin rebran informes sobre les emissions de les antenes del seu municipi.   
Dit això formulà la pregunta de si l’equip de govern té previst afegir-se a la iniciativa de la 
Generalitat d’instal·lar monitors de radio freqüència fixes a Gavà, per a comprovar si les emissions 
de les antenes s’ajusten a la normativa.  
 
Li va respondre el Sr. Vicente Navarro, qui va dir que l’Ajuntament de Gavà ha sol·licitat afegir-
se a la xarxa de control de la radiació generada per les estacions base de telefonia mòbil. Per a 
l’experiència pilot, la Generalitat de Catalunya ha tingut en compte – va dir el regidor - els 
municipis capital de comarca i els que presenten una problemàtica especial amb relació a les 
estacions base de telefonia, motiu pel qual el nostre municipi no ha estat inclòs en aquesta fase.  
Tot i que la normativa catalana sobre antenes de telefonia mòbil és molt més estricta que 
l’Europea - va afegir el Sr. Navarro - els nivells de radiació obtinguts per la xarxa de control 
l’any passat s’han mantingut nou vegades per sota dels nivells que estableix la Organitza ió 
Mundial de la Salut i la Unió Europea, i sis vegades per sota del que estableix la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 
Finalment, i en quant els precs o preguntes formulats prèviament per escrit amb, si més no, vint 
i quatre hores d'antelació al començament de la sessió, li va correspondre fer ús de la paraula al 
Sr. Marcel·lí Reyes, integrant del Grup municipal de ERC.  
 
 
En un primer, va recordar - com a antecedents – que al Ple Municipal del passat 23 de desembre 
de 2004, ERC ja va exposar la preocupació pel problema de les colles de joves que s’instal·len, de 
forma més o menys assídua, en determinats espais públics de la ciutat, tot molestant el veïnat 
amb actituds clarament vandàliques. Fèiem especial referència, llavors, als problemes suscitats a 
l’aparcament del costat de Merca-Gavà, que diversos usuaris de la piscina municipal, les 
instal·lacions esportives de can Tintorer, i les pistes Ernest Barrufet ens havien fet avinent, i 
demanàvem que s’adoptessin les mesures necessàries per controlar el problema, especialment a 
l’aparcament del costat de Merca-Gavà. En aquella ocasió se’ns va respondre que s’havien donat 
instruccions als responsables de la Policia Municipal per fer, els mesos següents, un seguiment 
més acurat del grup que es reuneix a l’aparcament del costat de Merca-Gavà. Certament, ens 
consta que els mesos de gener i febrer la policia municipal va efectuar un seguiment especial 
d’aquest grup, i els usuaris dels equipaments pròxims que se'ns havien queixat ens van 
confirmar que el vandalisme i les molèsties havien disminuït. Però després d’aquests mesos de 
seguiment, la situació ha tornat a recuperar l’estat anterior. De nou tornem a rebre queixes de 
ciutadans sobre la degradació d’aquest espai públic, i dels actes vandàlics del grup de persones 
que s’hi reuneixen. En concret, el passat 13 de juny, vam rebre unes fotografies que mostren que 
recentment s’han fins i tot cremat vehicles en aquest indret, amb afectació dels arbres que allí hi 
ha, fotografies que adjuntem a aquest prec. El conjunt d’actuacions vandàliques van costar, 
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l’any 2004, a tota la ciutadania de Gavà, prop de 77.000 €, i per tant la prevenció i control de 
l’activitat dels grups que realitzen usos incorrectes i incívics dels espais públic ha de ser un dels 
principals objectius del govern local. Per aquest motiu – deia el Sr. Reyes en el seu escrit - 
presento davant del Ple Municipal el següent Prec: El Grup Municipal d’ERC insta el govern 
municipal a adoptar mesures enèrgiques per acabar de forma definitiva amb el vandalisme 
produït pel grup de persones que es reuneixen assíduament a l’aparcament del costat de Merca-
Gavà. 
 
El Sr. Obispo, en nom de l'Equip de Govern, va respondre que la Policia Municipal continuava 
vigilant aquest i altres grups de joves que es reuneixen produint molèsties al veïnat i danys als 
béns públics i privats. S'actua i s'actuarà – va dir - amb l'energia que permeten les lleis. Però no 
solament amb mesures policials enèrgiques se soluciona el problema, atès que aquest, no és 
d'índole exclusivament policial si no que també és Social, i es per això  que s'està actuant des 
d'altres departaments d'aquest Ajuntament.  
 
 
Tot seguit es va passar a un segon  prec o pregunta d’ERC. I així el mateix Sr. Marcel·lí Reyes,  i 
com antecedents, es va referir al Ple Municipal del passat 25 de setembre de 2003, en el qual tots 
els grups municipals excepte el PSC van presentar un prec conjunt, en representació d’una 
llarga sèrie d’entitats i associacions locals, per demanar a l’Ajuntament la implicació en un 
hipotètic procés d’adquisició del castell d’Eramprunyà per part d’alguna administració pública. 
En aquells moments, el govern municipal va indicar que un dels obstacles que hi havia per fer 
efectiu el traspàs del castell a propietat pública eren les dificultats d’entesa amb la propietat. El 
passat dia 8 de juny de 2005 va morir l’última propietària del castell d’Eramprunyà, la Sra. 
Odília Girona Salgado, amb la qual cosa els problemes d’entesa amb la propietat poden entrar 
en una fase de resolució. D’altra banda, a causa d’aquest traspàs, la situació patrimonial del 
castell és a les portes d’una situació de canvi, de transmissió de la propietat. A les envistes 
d’aquest procés, hi ha la possibilitat que el castell sigui alienat a una tercera part, no 
necessàriament pública. Per aquest motiu – deia el Sr. Reyes en el seu escrit - presento davant 
del Ple Municipal el següent Prec: Atès el traspàs de l’última propietària del castell 
d’Eramprunyà el passat 8 de juny, i els compromisos adquirits pel govern municipal davant 
d’aquest Ple Municipal en sessió de 25 de setembre de 2005, el Grup Municipal d’ERC insta el 
govern a estar alerta per detectar i avançar-se a qualsevol intent d’alienació a tercers d’aquesta 
propietat; a posar-se d’acord amb les altres administracions públiques competents, 
especialment al Generalitat, per exercir, si escau, el dret a retracte de què gaudeix la Generalitat 
i, subsidiàriament, els Ajuntaments sobre els béns culturals d’interès nacional, d’acord amb 
l’article 26 de la Llei 9/1993, de 30 de setembre, del Patrimoni Cultural Català; i a promoure la 
consecució d’un acord entre la propietat i les administracions competents per tal que el castell 
passi a propietat pública. 
 
Va contestar la Sra. Anna Becerra dient que l’equip de Govern, seguint els criteris ja exposats en 
la sessió plenària celebrada el 25 de setembre de 2003, seguirà impulsant els contactes amb la 
família propietària del Castell d’Eramprunyà per tal de conèixer els possibles canvis de 
propietat, i d’altra banda s’adreçarà de nou a la Generalitat de Catalunya per tal de fer-los 
coneixedors i de que, si hi ha la possibilitat, facin servir el dret a tempteig o retracte que preveu 
la llei del Patrimoni Cultural Català. 
 
 
Novament el Sr. Reyes va exposar que, al Ple Municipal del passat 24 de juliol de 2003, el Grup 
Municipal d’ERC va presentar una iniciativa relativa a l’adopció de mesures i actuacions per 
relatives a la recuperació de la Memòria Històrica, i especialment per excavar la fossa comuna 
situada al municipi de Gurb, on hi ha enterrats una quarantena de gavanencs, molts sense 
identificar, i traslladar aquests gavanencs al nostre cementiri. El govern municipal es va 
comprometre a participar en aquestes actuacions tan bon punt el govern de la Generalitat fes 
efectiva una proposta concreta. Això s’ha realitzat mitjançant una proposta decret, actualment 
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sotmès a informació pública, mitjançant edicte de 17 juny (DOGC núm. 4413 de 27/06/05). En 
comptes del Consorci projectat inicialment, s’ha establert un procediment i una línia d’ajuts 
que poden sol·licitar, entre d’altres, els Ajuntaments, per excavar i identificar determinades 
fosses comunes, concretament les que compleixen els requisits de contenir restes de persones 
identificables, i la de contenir restes de civils, no militats. Ambdós requisits es donen en el cas de 
la fossa de gavanencs situada al municipi de Gurb. Per aquest motiu, deia el Sr. Reyes, presento 
davant del Ple Municipal el següent Prec: El Grup Municipal d’ERC insta el govern municipal a 
elaborar un projecte de recuperació de la memòria històrica que inclogui l’excavació de la fossa 
comuna de la guerra d’Espanya situada a Gurb, la identificació de les restes que hi ha 
enterrades, i el trasllat al cementiri de Gavà dels gavanencs identificats. D’acord amb aquest 
projecte, sol·licitar els ajuts previstos pel Govern de la Generalitat a aquest efecte, en el marc del 
Decret que actualment, d’acord amb l’edicte de 17 de juny, es troba en procés d’informació 
pública. I, finalment, realitzar tot aquest procés d’acord amb els familiars i descendents que 
encara queden vius, dels civils gavanencs identificats que hi ha a la fossa. 
 
Va respondre aquí també la Sra. Anna Becerra, qui va dir que des de l’Ajuntament de Gavà, a 
través de l’actual Arxiu Municipal i des del futur Centre d’història moderna i contemporània de 
la ciutat, hi havia actualment diverses temàtiques encetades entre les quals podia destacar les 
qüestions relacionades amb les repercussions de la guerra civil de la nostra ciutat. En aquest 
sentit – digué la regidora - no es veu cap inconvenient en treballar en la qüestió d’identificar i 
recuperar les restes dels gavanencs que varen ser enterrats a la fossa comú del Gurb. Així doncs, 
una vegada estigui aprovat el decret de la Generalitat de Catalunya mitjançant el qual es regulen 
les actuacions relatives a les fosses de la Guerra Civil i la Postguerra a Catalunya, i d’acord amb 
els familiars i descendents de les persones inhumades, l’Ajuntament de Gavà, mitjançant el 
Centre d’història de la Ciutat emprendrà les accions necessàries per a que, els gavanencs 
inhumats a la fossa de Gurb tornin a Gavà. 
 
 
L’última intervenció del representant d’ERC va consistir en una pregunta formulada d'acord 
amb l'establert a l'article 66.3 del Reglament Orgànic Municipal. En el corresponent escrit,  com 
antecedents, es deia que, mitjançant decret de l’alcaldia de 13 de maig de 2005 es va aprovar 
definitivament el “Projecte d’enderroc de l’antiga caserna de la Guàrdia Civil”, redactat pels 
Serveis Tècnics Municipals. Aquest antic equipament, situat a la Pineda, ha estat 
tradicionalment reivindicat per diversos col·lectius ciutadans i grups polítics per a diversos usos, 
com ara casa de colònies, alberg d’acollida, o fins i tot, tal com proposàvem ERC-Gavà al 
programa electoral, tot recollint els suggeriments d’una associació local, com a Centre d’Atenció 
Sòciosanitària dins del sector Costa de Ponent. Per aquest motiu, presentava  davant del Ple 
Municipal la següent Pregunta: Quin és l’ús que el govern municipal té previst donar a la 
parcel·la que acollia l’antiga caserna de la Guàrdia Civil de la Pineda, un cop enderrocada 
l’actual edificació?. Té previst el govern local vendre o permutar, o en altra forma alienar, 
aquesta parcel·la?. 
 
Va respondre el Sr. Vicente Navarro dient, en relació a la primera qüestió, que no existia cap ús 
previst, tenint en compte que actualment la qualificació urbanística de la finca era la de zona 
agrícola. I en relació a si tenia previst el govern local vendre o permutar, o en altra forma 
alienar, aquesta parcel·la, que no existia cap previsió de permuta, venda o alienació de la 
parcel·la.  
 
 
Finalment, i per acabar el torn de precs i preguntes, el Sr. Alcalde, va demanar si algú tenia altra 
qüestió per plantejar oralment en aquesta sessió. Va respondre afirmativament el Sr. Grau, qui, 
en relació al Barri de Can Tries, va fer-se ressò de la preocupació que li havien fet arribar veïns 
del mateix, degut a que – deien - en les darreres setmanes, a primeres hores de la matinada, es 
venien produint – i venien patint- sorolls, carreres de motos i d’altres actes  d’incivisme. Davant 
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les queixes i la manca de solucions, va preguntar quines i quantes queixes hi havia sobre aquesta 
qüestió, i quines mesures es preveien per evitar aquestes situacions d’incivisme en el Barri. 
 
 
El Sr. Alcalde va dir que es miraria i se li donaria una resposta. 
 
  

 
DECLARACIONS POLÌTIQUES 

 
 
1) - DECLARACIÓ POLÍTICA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE 

CONVERGÈNCIA I UNIÓ,  RELATIVA A LA CREACIÓ DE NOVES PLACES  
COL.LABORADORES ACREDITADES DE RESIDÈNCIA ASSISTIDA PER A LA GENT 
GRAN 

 
Var ser retirada de l’ordre del dia. 

 
---------- 

 
Amb caràcter previ, el Sr. Alcalde va dir que en la Comissió Informativa de Presidència 
s’havia decidit retirar la primera de les declaracions polítiques previstes a l’ordre del dia 
del ple, presentada pel grup municipal de CiU. 
 
En aquest sentit, atorgada la paraula, el Sr. Dalmau va indicar que davant de la 
importància que tenia la Declaració política conjunta presentada per tots els grups 
municipals de l’ajuntament per a ser tractada en aquest ple, i en solidaritat amb els 
treballadors de l’empresa Roca, el seu grup municipal havia decidit retirar la declaració 
presentada inicialment, afegint que en tot cas, la traslladarien al proper ple. 

 
 
 
2) - DECLARACIÓ POLÍTICA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA 

UNIDA I ALTERNATIVA, PER POTENCIAR L’EDUCACIÓ PÚBLICA I ELS 
MECANISMES DE RELACIÓ ENTRE ADMINISTRACIONS LOCALS I AUTONÒMICA. 

 
Aprovar la Declaració Política, presentada pel Grup Municipal d’EUiA-IU, en relació a la 
potenciació de l’educació pública i els mecanismes de relació entre administracions locals i 
autonòmica,  declaració que, després del debat i un cert consens entre els grups que finalment 
votarien a favor, diu així en la seva part dispositiva: 
 
Primer.-  Potenciar l'educació pública i els mecanismes de relació entre administracions locals i 
autonòmica. 
 
Segon.- Garantir  que l’educació pública sigui l’eix vertebrador del conjunt del sistema educatiu 
català i que pugui acomplir la seva funció social i el seu caràcter universal, públic, gratuït, laic, 
democràtic, coeducatiu, integrador, científic i compensador de les desigualtats. 
 
Tercer.- Exigir una llei de finançament que faci possible el camí cap a la llei educativa de 
Catalunya i la Llei de Cossos docents de Catalunya, dotant als ajuntaments dels recursos 
suficients per a poder assolir les competències pròpies. 
 
Quart. -Avançar cap a una xarxa integradora de tots els centres sostinguts amb fons públics per 
evitar la dualització del sistema educatiu. En aquest sentit, estudiar i si s’escau facilitar el pas de 
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determinats centres privats concertats a la xarxa pública, respectant aquells que optin per no 
fer-ho. 
 
Cinquè.-  Facilitar una major participació de les organitzacions socioeducatives i les persones 
del món educatiu en les decisions i seguiment de la concreció de la política educativa. 
 
Sisè.- Traslladar aquests acords a la Generalitat de Catalunya, tant al Consell Executiu com al 
Parlament, al Departament d'Educació de la Generalitat, a l'Associació Catalana de Municipis i 
a la Federació de Municipis de Catalunya. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per disset (17) vots a favor (12 PSC, 2 
EUiA, 2 CiU i 1 ERC), cap en contra i tres (3) abstencions (3 PPC), donant-se per tant el vot 
favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, 
exigeix l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l ’art. 
114.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 

---------- 
 

També amb caràcter previ, el Sr. Alcalde va dir que en el cas de la declaració presentada 
per EUiA, aquest grup havia considerat que no calia retirar la declaració de l’ordre del dia. 
 
A aquests efectes, atorgada la paraula, el Sr. Jaume Grau va manifestar que semblava que 
no era massa necessari, per obvi, explicar el compromís del grup municipal d’EUiA en la 
defensa de la situació laboral dels treballadors de Roca. Tot i amb això, el Sr. Grau va dir 
que consideraven que no hi havia cap obstacle en seguir defensant amb la mateixa fermesa 
dita situació, sense necessitat d’haver de renunciar a la presentació d’una declaració 
relacionada amb una qüestió que per EUiA també tenia una importància considerable, 
com era la d’adoptar una decisió el ple de l’Ajuntament de Gavà a favor de l’educació 
pública. Precisament per això, la posició del seu grup havia estat la de presentar aquesta 
declaració, a la vegada que donar tot el suport a la declaració conjunta presentada i 
signada per la totalitat dels grups municipals. Seguidament, el Sr. Grau va dir que a la 
declaració inicial presentada pel seu grup, s’havien formulat diverses esmenes per part dels 
grups del PSC, CiU i ERC, procedint a continuació a donar lectura al redactat final de la 
declaració, després de la incorporació de les esmenes formulades.   
 
Immediatament a continuació, va fer ús de la paraula la Sra. Bruguers Jardí, indicant que 
el grup socialista estava d’acord amb la declaració presentada per EUiA, fonamentalment 
per què pensaven que la base d’una societat democràtica, respectuosa amb la diversitat, 
solidaria i justa, no només es forjava en la família, sinó també en el sistema educatiu. Per 
això, va dir que pensaven que era de vital importància la reforma del sistema educatiu, per 
tal de que tingués un paper d’eix vertebrador d’una educació de qualitat, de caràcter 
universal, i que podés complir aquesta funció social integradora i compensadora de les 
desigualtats. A aquests efectes, la Sra. Jardí va dir que les esmenes presentades i acceptades 
havien anat més en el sentit de reforçar que l’educació pública fos l’eix vertebrador del 
sistema educatiu català, i que atengués els valors abans esmentats, és a dir, l’educació 
democrática, coeducativa, integradora, científica i compensadora de les desigualtats. Per 
això, va dir la Sra. Jardí, el grup municipal del PSC pensava que el que era important era 
garantir l’educació de qualitat, amb independencia de que la xarxa tingués centres públics 
o concertats, ja que el que importava no era tant la titularitat del centre com el fet de que 
l’educació que es donés a través d’aquests centres fos certament de qualitat, i impregnada 
dels valors abans esmentats. 
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3) - DECLARACIÓ POLÍTICA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL D’INICIATIVA-ELS 
VERDS INDEPENDENTS PER GAVÀ, CONDEMNANT L’ACTUACIÓ DEL CONSELL 
DE SEGURETAT NUCLEAR (CSN) EN L’INCIDENT DE VANDELLÓS-II 

 
Retirada de l’ordre del dia. 

--------- 
 

El Sr. Alcalde va dir que aquesta declaració es retirava també de l’ordre del dia, com així 
s’havia manifestat ja per part del grup d’IC-EV en la comissió informativa, per tal de 
donar també un especial relleu institucional a la declaració conjunta presentada per totes 
les forces polítiques representades al ple de l’Ajuntament de Gavà, en favor dels 
treballadors de la Cia. Roca. 

 
 
 
4) - DECLARACIÓ POLÍTICA CONJUNTA PRESENTADA PER TOTS ELS GRUPS 

MUNICIPALS DE L’AJUNTAMENT DE GAVÀ, SOBRE LA VENDA DE LA DIVISIÓ DE 
CALEFACCIÓ DE ROCA CORPORACIÓ EMPRESARIAL A LA MULTINACIONAL 
BAXI 

 
Aprovar --amb la prèvia i especial declaració d’urgència, apreciada per unanimitat i per tant 
amb el requisit de l'article 103-3, del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya-- la Declaració Política, inicialment 
presentada pel Grup Municipal del PSC per la via d’urgència, en relació a la venda de la divisió 
de calefacció de Roca Corporació Empresarial a la multinacional BAXI, declaració que, després  
del consens assolit entre tots els Grups Municipals, diu així en la seva part dispositiva: 
 
PRIMER.- Manifestar el suport de l’Ajuntament de Gavà a què l’anunciada venda de la divisió 
de calefacció de Roca Corporació Empresarial suposi també el manteniment de tots els llocs de 
treball, així com la projecció industrial de l’actual divisió de calefacció. 
 
SEGON.- Demanar a la direcció de Roca i de Baxi que s’asseguri la conservació dels llocs de 
treballs actuals de la divisió de calefacció de l’empresa i que es promogui un marc de diàleg amb 
els comitès d’empresa i les seccions  sindicals representatives dels treballadors de la corporació 
empresarial perquè el conjunt de treballadors i treballadores disposin de la suficient informació 
i les suficients garanties sobre el manteniment de tots els llocs de treball afectats per aquesta 
venda, tal com han reivindicat les seccions sindicals representatives dels treballadors. 
 
TERCER.- Donar trasllat d’aquests acords a la direcció de Roca Corporació Empresarial i a la 
multinacional Baxi; a més de al comitè d’empresa Roca Gavà –Viladecans, així com al conjunt 
de la ciutadania de Gavà, a través dels mitjans de comunicació municipal. 
 

---------- 
 
Amb caràcter previ a la declaració d’urgència de la declaració conjunta per part del ple de 
l’Ajuntament de Gavà, atès que no figurava a l’ordre del dia de la sessió plenària, el Sr. Jaume 
Grau va indicar que sense perjudici d’acceptar la urgència, volia deixar constància formal d’una 
queixa per part del seu grup, per considerar que la venda de la divisió de calefacció de Roca ja 
era coneguda des de feia un mes, aproximadament, i per tant, la situació actual no era nova ni 
sobtada, i en la seva conseqüència, es podia haver tramitat per la via ordinària, desconeixent per  
quin motiu no s’havia fet així. En qualsevol cas, però, el Sr. Grau va recordar que en altres 
ocasions en què EUiA havia presentat declaracions per raó de la seva urgència, no s’havia volgut 
acceptar, quan era notori que en aquelles ocasions hi havia una veritable raó d’urgència. Per 
això, va dir que considerava que era de poc respecte per part del grup socialista que no tingués 
el mateix criteri segons quines eren les ocasions, i que un tema tant important com aquest 
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s’hagués deixat per última hora, aconseguint un consens una mica precari i, a més, poc meditat.   
 
Després d’indicar-se per part del Sr. Alcalde que es recollia la queixa formulada pel Sr. Grau, va 
dir que s’apreciava la urgència per unanimitat de tots els regidors. 
 
Seguidament, va fer ús de la paraula la Sra. Bruguers Jardí, la qual va manifestar que recollint en 
part les paraules del Sr. Grau, els partits polítics representants en el ple, més que tenir un 
consens precari en aquesta qüestió, el que hi havia era una posició ferma i unànime en relació a 
la necessitat de demanar a l’empresa Roca i a la nova empresa que a partir d’ara s’hauria de fer 
càrrec de la divisió de calefacció, que tingués molt en compte la situació dels treballadors 
afectats per la venda de dita divisió, ja que la nostra ciutat havia estat molt marcada per la 
història d’aquesta empresa, i encara que altres empreses radicades a la nostra ciutat formaven 
part també de l’imaginari col·lectiu, cap d’elles arribava a la importància que havia tingut per als 
gavanencs l’empresa Roca, a l’hora de marcar la vida, la quotidianitat i el desenvolupament 
econòmic. Així doncs, i després de les converses que s’havien mantingut amb els sindicats i els 
treballadors per part dels representants municipals, s’havia considerat que calia donar suport no 
només als treballadors, sinó també a aquelles altres persones que havien tingut entre mans la 
venda d’aquesta divisió de Roca. En aquest sentit doncs, la Sra. Jardí va dir que s’havia fet un 
redactat en el qual s’expressava fonamentalment que es donava suport als treballadors, es 
demanava que s’informés  als treballadors de quin havia estat el procés, que es mantinguessin al 
màxim els llocs de treball, i que es garantissin al màxim les condicions de treball actuals. 
 
De la seva banda el Sr. Jaume Grau, en nom d’EUiA, va dir que encara que subtilment, la Sra. 
Jardí havia intentat desvirtuar les paraules pronunciades per ell mateix amb anterioritat, el cert 
era que feia molts anys que aquest grup municipal, ell mateix i les forces d’esquerra en el seu 
conjunt treballaven colze a colze amb els companys sindicalistes de Roca, per tal de mantenir i 
millorar les condicions laborals dels treballadors de l’empresa. Per tant, la declaració política 
que avui s’aprovaria per unanimitat, no era més que una mostra més d’aquesta voluntat, encara 
que també era cert que hi havia altres problemes col·laterals, com per exemple el fet que al 
venda ja feia més d’un mes que s’havia portat a terme, indicant que EUiA ja havia estat al 
damunt d’aquesta situació, pensant quines eren les actuacions que es podrien portar a terme per 
tal de donar suport al comitè d’empresa i a les seccions sindicals, en el sentit de defensar la 
qualitat de l’ocupació i els llocs de treball, de tal manera que no s’arribessin a perdre mai, fins el 
punt que s’havia fet una recepció al Parlament de Catalunya amb membres del comitè 
d’empresa amb el Diputat d’EUiA, indicant que seguirien actuant en aquesta línia, i no només a 
Gavà, sinó que calia donar tot el suport posible per què aquesta situació que avui es vivia amb 
preocupació a Gavà, que no es traduís en una situació greu si posteriorment arribés a significar 
la pèrdua de  llocs de treball, una deslocalització o una situació similar. Per tant, encara que hi 
hagués unanimitat política en aquesta questió, el Sr. Grau va dir que esperava que no només fos 
aquí, sinó que anés més enllà, recordant finalment que qui tenia les competències en aquesta 
materia era la Generalitat de Catalunya, que era la institució que havia de intervenir 
decididament en aquesta situació. Finalment, el Sr. Grau va voler recordar una questió que es va 
plantejar a la comissió informativa per part d’un altra portaveu, en el sentit de que hi hauria 
d’haver el compromís de l’Ajuntament de Gavà de que, al mateix temps que es manifestava pel 
manteniment dels llocs de treball, que a la vegada no hi hauria una requalificació d’aquests 
terrenys, ni donar tampoc cap expectativa als propietaris, per evitar el que ja havia passat amb 
altres empreses de Gavà, com era el cas de Formo, que s’havia acabat deslocalitzant, amb una 
pèrdua considerable de llocs de treball. En darrer terme, i com a teme col·lateral, calia treure 
també la questió del barri de la Barceloneta, ja que no se sabia quina seria la seva solució 
definitiva, bé fent un programa de reahabilitació urbana, bé  fent un barri residencial nou. Per 
això, atès que també era una questió que preocupava als ciutadans, però també als sindicats i als 
treballdors, calia ja resoldre definitivament aquesta questió, afrontant aquesta situació amb 
valentia, si bé caldria que comptés amb el màxim suport municipal i també amb el suport de 
l’empresa i els treballadors. 
 



 37 

De la seva banda el Sr. Alcalde va puntualitzar que certament era una questió molt important, 
indicant en aquest sentit que havia rebut personalment al comitè d’empresa i a la direcció de 
Roca, amb la finalitat de transmetre tot el suport municipal  i a la vegada l’oportunitat de que el 
ple es pronunciés de manera conjunta sobre aquesta questió, afegint que en la seva opinió, i 
sense perjudici de la necessitat d’abordar-les més endavant, ara no era el moment 
procedimental idoni per tractar les questions col·laterals plantejades pel Sr. Grau, i més encara 
respecte del compromís de no requalificar sòl que no pertanyia al nostre terme municipal. En 
tot cas però, el Sr. Alcalde va reiterar que la única cosa que s’havia fet era recolzar la petició de 
defensa dels llocs de treball que havien fet arribar els representants dels treballadors de Roca. 
 
Per la seva part el Sr. Dalmau, en nom de CiU, va manifestar que faria una intervenció molt 
breu, només per destacar que calia que els treballadors tinguessin les suficients garanties, tant 
per part de l’empresa venedora com de la compradora, de manteniment dels llocs de treball, 
indicant que, en definitiva, el ple de l’Ajuntament de Gavà no feia altra cosa que recolzar les 
peticions dels representants dels treballadors. Per això, el Sr. Dalmau va dir que el seu grup 
donava tot el recolzament possible a la declaració. 
 
Per altra part el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, va manifestar que el seu punt de vista 
respecte d’aquesta questió era que no n’hi havia prou amb una simple declaració de suport, o 
una expressió de solidaritat i de preocupació per part de l’ajuntament de Gavà, sinó que calia 
estar alertes sobre el futur que es podria esdevenir. Per això, a part del fet de que des de una 
posició d’esquerres, es podia desconfiar sobre les actitus i comportaments de les empreses 
multinacionals, s’estava parlant d’una operació que en si mateixa podia resultar una mica 
estranya, ja que era massa cara, de tal manera que encara que semblava garantit sobre el paper, 
el cert era que després d’haver passat tres anys podrien desaparèixer. Per tant, el dubte sobre la 
veritable envergadura de l’operació i la seva intencionalitat, era prou sòlid com per demostrar 
als representants dels treballadors que també des de l’ajuntament hi havia alguna suspita al 
respecte, i que per això calia estar vigilants, fiscalitzant que tota l’operació arribés a bon port. 
 
Finalment el Sr. Llobet, en nom del PPC, va dir que esperava que l’escenari previst pel Sr. Reyes 
a la part final de la seva intervenció no passés de veritat, i que els treballdors veiessin garantits 
efectivament els seus llocs de treball. A aquests efectes, el Sr. Llobet va dir que compartien 
plenament la declaració política, si bé malauradament compartien la inquietud dels 
treballadors, així com el fet de que l’ajuntament no tingués competències directes en aquesta 
questió, afegint que darrerament es plantejaven en el Parlament de Catalunya moltes 
proposicions no de llei, instant al Govern de la Generalitat a evitar la deslocalització d’empreses 
i la pèrdua de llocs de treball. En qualsevol cas, el Sr. Llobet va di que esperava que això no 
succeïs i que pel contrari, es respectessin íntegrament els llocs de treball i les mateixes 
condicions laborals, dient en darrer terme que considerava que era una bona iniciativa que en 
questions que afectaven plenament la ciutat, tothom hi estés d’acord.      
 

---------- 
 
Esgotats els assumptes a discutir, el Sr. Alcalde-President dóna per acabada la sessió essent les vint 
hores, cinquanta-cinc minuts, de la qual cosa i del que s’hi ha dit, jo el Secretari en dono fe. 
   
           L’Alcalde                                                                                                      El Secretari 
 
 
 
 
Joaquim Balsera García                                                                            Guillermo de Prada Bengoa 
 


